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Uvod
Veličanstvena  služba  William  Branham-a  je  bio  odgovor  Svetog

Duha  na  proročanstva  Svetog  Pisma  iz  Malahije  4:5-6,  Luke  17:30,  i
Otkrivenja 10:7. Ova služba koja je obišla svet bila je kulminacija mnogih
drugih Biblijskih proročanstava i nastavak Božijeg delovanja Njegovim
Duhom na kraju vremena. O ovoj službi se govori u Pismu, kao o onoj
koja treba pripremiti ljude za drugi dolazak Isusa Hrista.

Naša molitva je, da ova odštampana Reč bude upisana u vaše srce
dok pažljivo sa molitvom budete čitali ovu propoved.

Mnogi napori su načinjeni da bi vam se obezbedio tačan i ne skraćen
tekst  transkripcije,  no  ipak  Engleski  zvučni-audio  snimci  najbolje
predstavljaju propovedi koje je propovedao brat Branham.

Zvučne-audio  i  tekstualne  forme  više  od  1.100  propovedi  koje  je
propovedao William Branham su dostupne i mogu se besplatno skinuti
(download) i štampati na mnogim jezicima sa:

www.messagehub.info
Ovaj tekst se može kopirati i deliti besplatno, dokle god se to čini u

celini i u ne izmenjenom obliku.
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Veoma sam sretan što sam večeras ovde da vidim sve moje prijatelje
okupljene  ovde.  Žao  mi  je  što  brzo  moram  otići  odavde,  ali  sam
zahvalan radi ove prilike. Želim iskoristiti sada vreme da se zahvalim
sponzorima  ovog  skupa:  Gospodinu  McDowell-u,  iz  McDowell
Elektične  kompanije  i  McSpadden-u  iz  Marketa  iz  Šeste  ulice,
gospodinu Morgan-u, i drugima koji sponzorišu ove skupove.

Došao sam nedavno iz Kanzas sitija, a tamo su pevali na ulicama, i
ljudi su kružili po gradu, i pomislio sam: “Pa, imaće tamo skup.” Onda
sam im zahvalio.
Zahvaljujem direktoru ove škole za ovu veličanstvenu priliku koju nam
je pružio, i  ovim ljudima ovde. Oni su nam dopustili  da imamo ovu
gimnaziju večeras da bi imali ovu oproštajnu službu. Moja mala crkva
nije dovoljno velika. Ja im zahvaljujem, i svim vratarima, i svima koji
imaju neke veze sa ovim–sa ovom službom, želim vam se zahvaliti. I
pomalo je ovde večeras toplo. Imali smo zaista srdačan prijem, nismo
li?
I  ako  Gospod  da,  ujutru  krećem  za  Saint  Nicholas  Arenu  u  gradu
Njujorku, da imamo pet večeri tamo. A odande moja sledeća služba je u
Južnoj  Rodeziji,  Africi,  Južnoj  Africi.  Mi  odande  idemo  u  severnu
Afriku, a odande u Indiju, a onda u Palestinu. Vratićemo se kući, ako
tako bude volja Gospodnja, na početku sledeće godine.
I razgovarao sam sa direktorom škole pre nekoliko nedelja, koji mi je
rekao  da  kada  se  budem vratio,  da  ćemo moći  imati  tamo preko  tu
veliku  salu  za  neke  prave  službe  jedno  vreme.  Zar  to  ne  bi  cenili?
Udarimo dlanovima njemu u čast. [Zajednica tapše – Izdavač.] Hvala
vam veoma mnogo… ?…Hvala vam. Uvek sam želeo da jedan od naših
skupova bude ovde kod kuće. Postoji nešto u vezi toga biti kod kuće,
uvek je bilo toliko ponizno, i nema mesta kao što je ovo ovde kod kuće.
Kuća je… Ja sam uvek bio manje ili više skitnica, kako oni to nazivaju,
potucajući se okolo po zemlji. Ali jedno od meni najsrećnijih vremena
moga života kada čujem kako kažu u avionu: “Vežite svoje pojaseve; mi
smo iznad Lojevila.” Moj Bože, onda je to baš lepo. Meni se to sviđa.
Mislim da svako voli da se vrati kući.
Moje delo za Gospoda je bilo Evanđelističko, i ja sam–možda ću biti,
dok Me on ne pozove kući. Dakle, sada vas želim pitati, koliko od vas
će se moliti za mene dok budem odsutan od kuće, ako bih samo mogao
da vas čujem. Ooo, to će biti veoma fino. Puno vam hvala. Veoma to
cenim.  Izgleda  da  je  sada  došlo  na  mene  red  da  odem  dole  među
plemena dole u Južnu Afriku, da pomažem misionarima i  tako dalje,
tamo dole. Verujem da će to biti veliki blagoslov mnogima.
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Dakle,  budući  da  je  ovde  toliko  toplo,  pokušaću  da  ne  propovedam
previše dugo, i želim malo govoriti na temu Božanskog isceljenja. I mi
ćemo  imati  molitveni  red  večeras  i  moliti  se  za  neke  od  bolesnih.
Nikada nisam imao više do samo jednu službu isceljenja: i bilo je to u
našoj zajednici pre oko dve godine, i bilo je to toliko loše, ljudi su stajali
na kiši i sve ostalo, tako da su poslovni ljudi iz ovog grada rekli da će se
pobrinuti  da  nađu  auditorijum,  ako  bih  ja  mogao  doći  ovamo  dole.
Vidite? Tako da sam im rekao da ću rado to učiniti.
I  nama je sada žao, i  vidim da oni  stoje po hodnicima i  po ulicama
okolo, tako da smo mislili da možda neće njih biti tako mnogo, da će
ova sala biti dovoljna za sve. No sledeći put imaćemo tu veću preko
puta. I voleo bih da zaista, da kada se vratim, možda, da imamo ovde
pet do šest večeri u gradu kao probuđenje i onda…[Zajednica aplaudira
– Izdavač.] Hvala vam. Puno vam hvala…?…Stvarno se osećam veoma
dobro što sam kući i videti kako nam ljudi aplaudiraju – da su došli na
našu službu.
I  često,  pre  nekoliko  godina,  idući  ovde  gore  dole  po  ulicama,  kao
mladić,  nikada  nisam  ni  mislio  da  ću  imati  jednu  takvu  priliku  da
putujem za našeg Gospoda. No, On je toliko blagoslovio službu, da je,
pa, sada smo već to krenuli međunarodno širom sveta. A ovo je moj
drugi put preko okeana, i verujem da će–da će ovog puta to značiti više
nego prošlog.

Prošli  put  kada  smo bili  u  Finskoj,  Švedskoj,  Engleskoj,  skroz  po
Skandinavskim zemljama,  pa  dole  do  Francuske,  i  Belgije,  Škotske,
Irske, bilo je tamo bukvalno na stotine, stotine i  hiljade ljudi koji  su
dolazili na službe, ponekad čak i do četrdeset hiljada ljudi odjednom, na
samo jednom skupu. I bilo je tako puno isceljenja i stvari  koje su se
dešavale, tako da ih ima nebrojeno mnogo da bi govorili o svima njima.
Dakle,  upravo  sam razmišljao  pre  polaska,  a  bio  sam u  Hjustonu  u
Teksasu, imajući tamo jedan skup kada sam bio pozvan u Južnu Afriku,
da odletim tamo dole i da posetim gospođu Florence Nightingale. Ona
je unuka pokojne Florence Nightingale, koja je osnivač Crvenog Krsta.
Mnogi od vas znaju za Florence Nightingale. A ovo je bila jedna od
njenih kćeri. Ona je poštovana žena u Južnoj Africi. Imala je rak. A rak
je bio u stomaku, i nije se moglo ništa učiniti; previše ju je zahvatilo pre
nego što je to shvatila. A rak je manje ili više prevarljiv, a ona je to
samo  otkrila.  Nije  želela  baš  mnogo  jesti  i  samo  je  sedela,  polako
propadajući. A kada su je otvorili bilo je nemoguće obaviti operaciju.
Tako da su je jednostavno vratili nazad, ili čekali da umre, zašili su je,
stomačnu duplju dok ona–odnosno ulaz, mesto gde se stomak prazni u
creva. Oni su to tamo zatvorili tako da ona uopšte više nije mogla jesti.
Oni su je hranili glukozom i na različite načine preko vena do mesta da
se  više ni  tako nije  mogla hraniti.  A onda su samo mogli  čekati  da
nastupi smrt.
I ona mi je poslala fotografiju, i to je bio jedan od najužasnijih prizora
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ljudskog bića koje sam ikada video. Tada sam pomislio, gledajući to, da
je bila  još  mršavija nego što je  to  bila  mala  Georgie Carter.  Ona je
verovatno  ovde  večeras.  Ona  je  imala  sedamnaest  kila  kada  je  bila
isceljena.  Bila  je  invalid  i  ležala  je  u  krevetu  devet  godina  i  osam
meseci:  nije  se pomerila  sa svojih leđa devet  godina i  osam meseci:
slučaj tuberkuloze. I kada je preko vizije, otišla dole do ljudi… Živela je
u Milltown-u, u Indiana, i tamo sam otišao da se molim za nju, a naš
Gospod ju je iscelio. A ona od onda nije bila u krevetu ni zbog čega sem
da prespava noć: savršeno je normalna, pa, sada svira klavir u Milltown-
u u Baptističkoj crkvi.
Pitam se da li je Georgie u zgradi večeras, i da može svedočiti o tome ili
da samo ustane.  Samo podignite ruku gospođo Carter,  ako ste ovde.
Obično  je  blizu.  Pretpostavljam  da  nije  unutra.  Ooo,  ovde  je,  da.
Recimo:  “Slava  Gospodu”   na  ovakav  način,  upravo  ovako  našim
rukama. Tako je. [Zajednica aplaudira – Izdavač.] Devet godina i osam
meseci  nije se podigla iz  kreveta; bila je teška praktično sedamnaest
kilograma.
I Tamo je bila jedna dama odavde; upravo sam zaboravio kako se zove.
Mislim da se zove Weaver. Ona je bila pacijent kod jednog poznatog
hirurga ovde u zemlji.
Da li  me možete čuti  vi tamo daleko? Mislim da je  mikrofon negde
malo zakazao. U redu, sada je bolje. Mogu čuti… Možda mi se ovde
nešto pomešalo. U redu.
A i gospođa Weaver je bila uglavnom sama kost. Doktor je odustao od
nje misleći da će sutra već umreti. A ona je bila toliko mršava da je
jedva mogla podići i svoju ruku da bi se rukovala samnom. Dok sam se
molio  za  nju,  Sveti  Duh je  progovorio  i  rekao joj  da  će  biti  zdrava
osoba.
Pitam se, da li je ovde gospođa Weaver? Gospođo Weaver, da li biste
ustali, ona koja je bila isceljena od raka u jednom tako užasnom stanju?
Da li  ste  sada ovde prisutni?  Ako bi  mogla ustati  unutra… Mahnite
rukom gde god da ste. Ne mogu videti; jer jako puno lepeza za hlađenje
maše.  Ako  je  gospođa  Weaver  blizu… Ovde  sedi  njena  sestra.  Da.
Dakle, da li ona… Gde je? Je li ona… Kod kuće je. Vi ste svedok tog
slučaja…  Recimo:  “Hvala  Gospodu,”  zbog  toga.  [Zajednica  tapše  –
Izdavač.]
Gospođica Margie,  gospođa.  Margie  Morgan,  dvadeset  jednogodišnja
dipolomirana  sestra,  bolesna  od  raka,  koja  je  umirala  u  bolnici  u
Lojevilu gde su imali Božije sluge, doktore, i učinili su sve što su oni
mogli za nju. I ona je bila vraćena kući. Njen muž me je upravo uveo
večeras.  Rekao  je:  “Ne  znam  da  li  su  oni  u  zgradi  ili  ne.”  Njegov
devedesetogodišnji otac… Pitam se da li je ona blizu, gospođa Morgan,
ako bi ona mogla ustati kao svedok Gospodnje milosti i sile izlečenja?
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Ja…Iznenada… Ooo, ovde je, stoji upravo tamo. Pa hajde da zatapšemo
još  jednom.  Ona  je  bila  kost  i  koža,  pogledajte  je  sada,  od…?…
[Zajednica tapše – Izdavač.] Neki od najpoznatijih hirurga u zemlji su
odustali od nje kao beznadežnog slučaja, koji umire. A ovde je ona sada
savršeno zdrava.
Molitva menja stvari. A ova gospođa Florence Nightingale. Bio je to
sličan slučaj kao ova tri. Ima i više uvoda za sve ovo, ali neću imati
vremena za sve to, o raznoraznim osobama koje su ovde u zemlji  sa
neporecivim svedočanstvima sile uskrslog Isusa Hrista.
I ovoj gospođi Nightingale, kada je moja žena videla njenu fotografiju,
počela je plakati. Položili smo fotografiju na pod i počeli smo se moliti.
I rekao sam: “Nebeski Oče, ako Ti isceliš ovu dragu osobu, to će onda
biti ‘zeleno svetlo’ za mene da idem u Afriku.” I to sam upravo predao
Gospodu.
I  bio sam pozvan kod Kralja Džordža u Englesku da bi se molio za
njega radi te multipleks skleroze. I koliko znam preko radija, da je sada
dobio neki problem u plućima.
I na putu za nazad, kada sam se zaustavio na međunarodnom aerodromu
izvan Londona, čuo sam kako su me prozvali, i video sam da su izašli
svi ti čuvari, i kada sam se popeo tamo gore, jedan od crkvenih starešina
iz  najveće  crkve  tamo,  došao  je  i  rekao  mi:  “Gospođa  Florence
Nightingale je upravo sletela pre tebe ovde u avionu iz Južne Afrike.” I
rekao je: “Mislimo da umire. Ne možemo je izneti iz aviona.” Rekao je:
“Hoćeš li doći i moliti se za nju.”
Rekao sam: “Pa, ne mogu naći svoj put kroz tu masu ljudi tamo,” gde je
verovatno bilo, mislim da su procenili dvadesetšest hiljada ljudi. Rekao
sam: “Kako uopšte da dođem do nje?” Rekao sam: “Odvedite je svojoj
kući a mi idemo dole u Buckingham Palatu. Bićemo kod Westminster
Abbey, a onda će mo se vratiti nazad u Piccadilly Hotel.” Rekao sam:
“Pozovite me, i otićiću preko, i moliću se sa njom.”
I  nisam uspeo  stići  tog  dana.  A sutradan  su  me  pozvali,  i,  prijatelji
Hrišćani,  bio  je  to  jedan  od  najtužnijih  prizora  za  koji  ikada  mogu
svedočiti  u  svom životu,  no  to  je  tada  bilo  to.  Koliko  vas  god bilo
momaka ovde iz službe u poslednjem ratu, Engleska, njihove kuće su u
biznisu…  A  bio  sam  odveden  do  jedne  predivne  kuće  gde  su  dve
medicinske sestre čekale gospođu Nightingale. I ušao sam unutra, bilo
je  tamo  nekoliko  propovednika.  A  moja  četiri  menadžera  su  bila
samnom. I kada smo ušli u sobu, kažem vam, nikada nisam video tako
nešto, čak ni kod ovih žena ovde. Gospođa Carter, tamo pozadi, koja je
verovatno u kilogramima bila lakša, ali je sitnija devojka. A ova žena bi
težila…Budući  da  je  bila  oko  metar  i  sedamdeset  i  nešto  visoka,
verovatno bi normalno težila nekih šezdeset do sedamdeset kilograma,
budući visoka žena. A tamo je bila skoro da je isčezla.
Dakle, budući da se nalazimo među mešovitom publikom, a siguran sam
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da me smatrate svojim bratom, da…U njenom telu ovde, više nije bilo
ničega, njene grudi i dojke su potonule ispod rebara, a kada su povukli
prekrivač sa nje, pa bila je toliko tanka, da joj je koža, preko kuka ovde,
se spojila. I pošto je plakala, nisam mogao čuti šta je govorila. Neka od
sestara se spustila veoma nisko, i ona je rekla: “Recite bratu Branhamu,
da želim da se rukujem sa njime.” I kada sam je uhvatio za ruku, a oni
su joj podigli ruku, a ja sam uhvatio te kosti, nikada nećete znati kakav
osećaj je prošao kroz mene: da jedan smrtnik bude u takvom stanju.

A medicinska sestra je znala da je ona želela još nešto, i ja sam se
veoma približio. Ali ja je nisam mogao razumeti. A sestra mi je rekla da
je  ona  rekla:  “Reci  bratu  Branhamu da  zamoli  Boga  da  je  pusti  da
umrem. Ne mogu više ovako nastaviti.” I ona je jednostavno nestajala.
A ja nisam mogao da se molim da umre nakon što se toliko silno molila,
i rekla je Bogu, rekla je: “Ako bi samo mogla…” Želela je od Njega da
ja dođem do nje da bi se molio za nju. I rekla je da ako se ja budem
molio za nju, da zna da će ozdraviti.
Jedna tako galantna vera kao što je ta. I onda kada sam je sreo, da je
zamolim da ona–da zamolim Boga da pusti da umre, to je bilo preko
onoga što sam ja mislio da bi bilo ispravno. I rekao sam joj, rekao sam:
“Ne mogu moliti Boga da pusti da umreš. Hajde da kleknemo i da se
pomolimo.”
I obično, Engleska je maglovita, poput ostrva. A prozor je bio podignut.
I nikada neću zaboraviti ovo iskustvo. Kleknuo sam da se molim, i ja
sam… Svi ti propovednici su bili skupljeni okolo. Počeo sam se moliti.
Rekao sam: “Oče naš koji si na Nebesima, neka se sveti Tvoje Ime…” i
čim sam to rekao, mala gugutka doletela je na prozor i počela da ide
gore dole po ivici – po prozorskoj daski, idući: “Guu, guu, guu…” I sve
vreme dok sam se  molio,  hodala  je  gore  dole,  uzduž  po  prozorskoj
dasci. A onda kada sam rekao: “Amen,” mališa je raširio svoja krila i
odleteo.
A ti propovednici su ustali i rekli: “Da li si primetio?” I pre nego što
sam mogao reći  bilo  šta,  Duh Gospodnji  je  došao  i  rekao joj  da  će
ozdraviti.
I ja sada imam njenje fotografije, nakon osam meseci. Ispalo je tako da
sam ih poneo večeras, zato što je to bilo moje “zeleno svetlo” za Afriku,
a ona je zaista zapalila zemlju. Tvrde da će tamo biti stohiljada ljudi na
prvom skupu.
Evo njene slike pre nego što sam se molio za nju. Možete li je videti
tamo  pozadi?  Pretpostavljam  da  je  to  pomalo  teško.  Možda  bi  bilo
dobro da jedan od vratara, ako bi oni hteli, da dođe ovamo, i da uzme tu
fotografiju, i da je malo pronese tamo.

Dakle, ja… Kada sam je video; bilo je to osam nedelja nakon ovoga:
oni su je hranili glukozom i tako dalje. A sada evo njene sadašnje slike.
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Čudo… Dakle, to je Gospođa Florence Nightingale. Njena prabaka je
bila osnivač Crvenog Krsta, i zaista jedna uvažena žena koja je…
Tedi sine, hoćeš li doći i uzeti i ovu takođe, ako bi hteo, i ponesi je sa
sobom? Samo idi ovim prolazima i okreni je sa strane da je pokažeš ako
možeš.
Bilo je to već dugo vremena, moji dragi prijatelji, ovde u Džefersonvilu.
Možda, bez imalo sumnje, pre nekoliko godina, da su neki ljudi mislili
da sam mentalno skrenuo kada sam počeo govoriti  o Bogu da je isti
juče, danas i zauvek. I u mome srcu bilo je nečega što se usidrilo tamo,
od čega se nisam mogao udaljiti. I znam da će mi Bog jednog dana dati
privilegiju da dokažem da je to bilo ispravno, zato što je to Pismo.
A  danas  sam  veoma  sretan  što  sam  u  svom  gradu  sa  Božanskom
potvrdom Istine, koja je sveopšte znana, da izjave koje sam izrekao što
se tiče našeg Gospoda Isusa jesu istinite i  da je Bog svedočio da su
istina.
Nemojte se nikada umoriti od činjenja dobrog, jer ćete sigurno požnjeti
u podesno vreme ako ne posustanete. Uvek činite ono što je ispravno. I
šta god da je Bog rekao u svojoj Knjizi,  vi to verujte; jer vi možete
postaviti svoju dušu na ma koji deo Božije Reči. Vi to verujete, zar ne?
Dakle, šta god da je On obećao u Reči, to je ono što će Bog učiniti; jer
je Bog obavezan prema Svojoj Reči.
Dakle, mogli bi ovako nastaviti dalje iz sata u sat, no vi imate decu; oni
stoje na ulicama, i po prolazima, i napolju, a ja želim doći do službe
isceljenja.  No  pre  toga  želim  malo  govoriti  o  načelima  Božanskog
isceljenja zato što mi imamo službu isceljivanja.
Dakle,  ako  se  ja  ne  bih  vratio  iz  Afrike…  Nemam  za  to  nikakvu
garanciju. No ako se i nikada ne vratim nazad, moji prijatelji Hrišćani,
držao sam se istine i bio sam veran. I služio sam Bogu, i učinio sam
najbolje što sam znao. I cenim molitve svih vas. Mnogi od vas ovde su
se molili za mene dan i noć; i to što sam bio u stanju da učinim sve te
stvari za moga Gospoda, Njegovom milošću, bilo je zato što ste me vi
držali molitvama pred Božijim prestolom. Radi toga je to. Ja to cenim,
dragi moji očevi i majke, od sveg srca. Nikada vas neću zaboraviti.
Dakle, ako se ne bih nikada vratio, izjave koje sam načinio su sigurno
potvrđene od Boga da su istinite, univerzalno, svuda po svetu.
I sećam se kada sam bio mali dečak; a ovo je za neku decu odavde iz
škole  i  tako  dalje:  bez  obzira  što  vi  pokušavate  učiniti  ono  što  je
ispravno, mladići, mlade žene, činite ono što je ispravno i Bog će vas
blagosloviti. Uvek postupajte ispravno. Vi ne možete ići tim putem kada
idete  ovim putem. Uvek se držite onog što je ispravno, činite ispravne
stvari, i izaćiće sve na ispravno.

Dakle, kada sam bio mali dečak, nisam imao baš puno prijatelja. Ali
sam uvek  voleo  ljude.  Želeo  sam prijatelje.  I  sada  kada  pokušavam
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služiti  Bogu  i  učiniti  sve  što  znam  kako  da  činim,  večeras,
pretpostavljam da imam širom sveta šest ili osam miliona ljudi. To samo
pokazuje  šta  će  Bog učiniti  za  vas  ako ćete  Mu verovati.  Nije  li  to
tačno? Drago mi je da čujem to “Amen.” Reč “Amen,” znači “neka tako
bude.”
I sada, želim malo čitati Pismo iz Knjige. I pre nego što to učinimo,
želim vam reći doviđenja. Bog neka blagoslovi svakoga od vas. Hvala
svima – svima vama zbog onoga što ste učinili za mene pomažući meni
i mojoj porodici.  U vremenima kada smo bili  u potrebi,  došli  ste  ka
nama.  Ooo,  kako  ja  to  samo  cenim.  I  neka  bi  ovaj  mali  grad  dao
propovednike koji će iz ovog grada putovati širom sveta i činiti velike
stvari za Boga moja je molitva.
A sada želim reći sledeće: Sretan sam. Ljudi Džefersonvila, sretan sam
što znam ovo, da je upravitelj ove škole ovde, predani Hrišćanin. Bog ga
blagoslovio.  On  nije  rekao  niti  reč  kada  smo  od  njega  tražili  ovaj
auditorijum. A takođe nam je rekao da možemo imati i taj  veći.  I ja
sigurno to cenim. I celu postavu, neka ih Bog blagoslovi.
A sada, u Knjizi Svetog Jovana u 5.-oj glavi, želeo bih čitati samo jedan
deo. Znate, vera dolazi od slušanja, i to slušanja Božije Reči. Da li je to
tačno? U redu, slušajte pažljivo dok čitam.

Posle  toga  beše  judejski  praznik  i  Isus  ode  gore  u
Jerusalim.

A u Jerusalimu, kod Ovčijih vrata, ima jedna banja sa pet
tremova, koja se jevrejski zove Vitezda.

U  njima  je  ležalo  mnoštvo  bolesnika,  slepih,  hromih,
sušičavih, koji su čekali da se voda zatalasa.

Jer  je  anđeo  silazio  u  određeno  vreme  u  banju  i
zatalasavao vodu; i ko je prvi ušao - pošto se voda zatalasa -
bivao je zdrav, ma od koje bolesti da je patio.

Beše  onde jedan čovek  koji  je  od  svoje  bolesti  bolovao
trideset i osam godina.

Videvši Isus ovoga kako leži i saznavši da već dugo boluje,
reče mu: hoćeš li da ozdraviš?

Slušajte pažljivo.
Odgovori  mu  bolesnik:  Gospode,  nemam čoveka  da  me

spusti u banju kad se voda zatalasa; dok ja dođem, drugi siđe
pre mene.

Reče mu Isus: ustani, podigni svoj krevet i hodaj.
I odmah ozdravi taj čovek, uze svoj krevet i hodaše. A taj

dan beše subota.
A u 19.-om stihu kada su Ga ispitivali što se toga tiče… Dakle, želim da
vi  zapazite  jer  to  izgleda  veoma  neobično.  Dakle  naš  slučaj  je
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neposredno  pred  raspeće,  kada  je  Isus  otišao  gore  na  praznik  u
Jerusalim.
I  sada,  koliko  ima  ovde  ljudi  što  su  bolesni  i  kojima  večeras  treba
molitva? Podignite svoje ruke da vidim: svugde se podižu. Moj Bože,
pogledajte samo. Moji prijatelji,  ovo je jedan bolestan svet,  nije li? I
pogledajte to u danu kada imamo najbolje lekove ikad; imamo i najbolje
doktore  koje  smo ikada imali  (Da  li  to  verujete?),  imamo i  najbolje
bolnice, najbolje lekove ikada; a opet imamo više bolesti nego za koje je
svet ikada znao. Da li želite moju analizu toga? Imamo i više greha i
nevere  nego  što  je  to  svet  ikada  imao.  To  je  upravo  razlog  tome.
Sigurno.
Dakle, pošto govorimo o Božanskom isceljenju, vi ste – moramo tome
pristupiti  upravo  toliko  zdravorazumski  kako  se  to  nalazi  u  Pismu.
Dakle, Božansko isceljenje je bilo od mnogih pogrešno shvaćeno. Neki
ljudi  misle  da  je  Božansko  isceljenje  neka  vrsta  (Znate  već?)  hokus
pokusa nad ljudima i začarati ih na neki način, ili nešto tome slično, ili
hipnoza. To je greška. Biblija uči Božansko isceljenje i za ovaj sam dan,
i govori o Božanskom isceljenju skroz dole kroz sva doba.
Dakle, Bog je uvek odredio put ljudima na koji način da budu isceljeni.
On je to dao i u vreme putovanja Izraela; On je imao bronzanu zmiju.
Nakon  što  je  bilo  okončano  sa  bronzanom  zmijom,  kada  su  ljudi
napravili jednog idola od toga, onda je prorok razbio zmiju, i uništio je,
i odbacio je.
A Bog je poslao Annđela dole na bazen, koji se na Jevrejskom zvao
Vitezda,  pored stočne pijace,  gde su oni  uvodili  ovce kroz Damaška
vrata u Jerusalimu. Ako bude volja Gospoda Boga, za par nedelja ćemo
posetiti upravo to samo mesto o kojem sada govorimo.
I bio je tamo taj bazen pored pijace. I s vremena na vreme, dolazio je
Anđeo  dole  i  uzburkavao  vodu.  Dakle,  koliko  vas  zna  šta  znači
uzburkana voda, pošto živite ovde pored reke? Uzburkana voda je kada
vodena struja teče u jednom pravcu, a talasi u drugom: nemirno, tvori
uskomešanu vodu i veoma opasnu vodu.
Ljudi su verovali da je to bio Anđeo, za kojeg je Bog svedočio da jeste,
koji je sišao dole; zato što u vodi nije bilo struje, već je jednostavno
uzburkao  vodu,  činio  je  uzburkanom.  A ljudi  su  ležali  tamo,  veliko
mnoštvo.  A sada  čujte  šta  Pismo kaže:  hromi,  bogalji,  slepi,  usahli.
Kakvog li prizora napaćenog čovečanstva, koje je čekalo na pokretanje
vode. A onda ko god da je prvi ušao u vodu, kada se voda uzburkala, je
ozdravio od ma koje bolesti koju je imao, zato što je–sila Anđela koja je
bila  nad  vodom je  otišla  ka  tom pojedincu  i  iscelila  ga  od  njegove
bolesti. Dakle, da li verujete da je to istina? Ja verujem da jeste, zato što
je to u Pismu. I to je razlog što ja verujem da je to istina. Ja verujem da
je  to  bio  Anđeo,  ne  neko praznoverje,  ne  nečija  teologija;  bio  je  to
Božiji  Anđeo  koji  je  poslan  sa  Neba  da  bi  pomogao  bolesnima  i  u
potrebi.
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Dakle,  ako  je  Bog  načinio  put  u  svakom dobu,  zar  bi  to  onda  bilo
previše da Bog načini put i u ovom dobu za bolesne? Pa, On jeste.
Zapazite.  Dakle,  Isus  je  otišao  do  tog  bazena,  gore  u  Jerusalimu.  I
prolazeći  kroz pijacu, došao je do ove velike mase ljudi.  Koliko vas
veruje da je On bio Sin Božiji? On je bio pun ljubavi i saosećanja, nije
li? Dakle sada, ne deluje li to čudno da je naš predivni Gospod Isus
prošao kroz veliko mnoštvo hromih, ubogih, slepih, i usahlih ljudi, a
iscelio  samo jednog čoveka koji  je  imao možda srčane probleme,  ili
dijabetes, ili nešto; a ostavio to veliko mnoštvo hromih ljudi da tamo
leže? Verujem da kada bi On rekao svima njima…
Samo razmislite,  ovo  malo  slušateljstvo  večeras,  bi  bila  samo  jedna
šačica  u poređenju  sa  velikim mnoštvom koje  je  tamo ležalo.  Jedno
mnoštvo broji oko dve hiljade ljudi, a to je bilo veliko mnoštvo. Teško
je reći koliko hiljada hromih, bogalja, slepih, usahlih je bilo tamo; a On
je iscelio samo jednog čoveka, i otišao je dalje, a ostale je ostavio tamo.
Dakle,  to  ne…  Ako  ćete  to  razmotriti  na  ispravan  način,  dakle…
Primetite, bilo je to čudno da je Božiji Sin iscelio samo jednog čoveka a
ostavio tamo čitavo to mnoštvo. Ne izgleda li to čudno? Izgledalo je kao
da bi trebao njih sve isceliti. I ja verujem da je On rekao: “Svi vi ste
isceljeni,” verujem da bi oni svi bili zdravi. Da li vi to verujete?
Ali sada, kada su Ga Jevreji ispitivali, slušajte samo šta je On rekao:

Isus pak u odgovoru reče njima: zaista, zaista, kažem vam,
ne može Sin da čini ništa sam od sebe, ako ne vidi šta Otac
čini; jer ono što čini Otac, to isto tako čini i Sin.

Otac, naime, voli Sina i pokazuje mu sve što sam čini, i
pokazaće mu dela veća od ovih, da se vi čudite.

Dakle, Isus je rekao da On sam po Sebi, ne može učiniti ništa; On bi
mogao jedino činiti ono što Mu Otac pokaže da čini. To je Pismo. Isus
je rekao: “Nisam Ja onaj koji činim dela; to je Moj Otac koji prebiva u
Meni; On čini dela.” Nije li to tačno? Bog…
Ni jedan čovek nema zasluge u isceljenju,  čak ni  doktor.  Ne postoji
doktor koji  vas može isceliti.  Dobro, doktor vam da lekove, i oni će
operisati, i stvari koje su neophodne; ali nikada niste čuli da neki doktor
kaže da vas on može isceliti; zato što on ne može. Postoji samo jedan
Iscelitelj, a to je Bog.
U Psalmu 103:3 On kaže:

Dušo  moja,  slavi  Gospoda  i  ne  zaboravljaj  nijednoga
dobročinstva njegova! On je,  koji  ti  oprašta za sva zlodela,
koji ozdravlja sve bolesti tvoje.

Dakle, nisam nikada… Imao sam neke veoma velike kritičare. Jer neki
ljudi  koji  praktikuju  Božansko  isceljenje  ne  veruju  da  treba  ići  kod
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doktora.  Vi  imate–možete  imati  svoje  vlastite  ideje  oko  toga,  ali  ja
verujem u odlazak kod doktora. Verujem da ih je Bog stavio ovde na
zemlju i oni su Njegovi pomoćnici, ali ni jedan od njih vas ne može
isceliti. Oni mogu da vam nameste kost, mogu je povezati; posmatrati je
preko  rengenskog  snimka,  videti  da  li  su  je  namestili  kako  treba;
postavili kost. Ali ko će je isceliti? Ko će proizvesti kalcijum i stvari
koje će vas isceliti?
Pogledajte kako je to jednostavno.  Od svih naših dobrih lekova koje
danas  imamo,  ne  postoji  danas  lek  na  svetu  koji  može  isceliti
najobičniju  posekotinu  na  mojoj  ruci.  Da  li  ste  to  znali?  Mi  nismo
napravili lek koji može isceliti posekotinu od noža. I ako… Ma koji lek
koji bi iscelio posekotinu od noža na mojoj ruci bi onda iscelio i rez
noža  na  mom  kaputu.  “Zašto,”  kažete  “Brate  Branhame,  to  postaje
fanatično!” Dakle, to bi iscelilo posekotinu nožem i to je ono o čemu ja
govorim. “Dakle,” kažete: “brate Branhame, pa lekovi su napravljeni za
tvoje telo (to je tačno.), a ne za tvoj kaput.” To je tačno. A sada ćemo
saznati ko je iscelitelj?

Dakle, znamo da je lek napravljen za telo. Ali sada, na primer, ako bih
rasekao ovde moju ruku, i pao bih mrtav na podijumu, i mogli bi me
odneti u mrtvačnicu. Imali bi neku tečnost kojom bi mogli balzamovati
moje telo, da izgledam prirodno narednih pedeset godina. I mi bismo
poslali–ili čak da me odnesete na Kliniku Majo, i neka bi previjali tu
ruku svaki dan narednih pedeset godina, stavljali sve masti, pomade, i
penicilin u moje telo koje samo može, i za pedeset godina od danas,
posekotina  bi  bila  tamo  baš  kao  i  istog  dana  kada  je  nož  načinio
posekotinu.  Da  li  je  to  tačno?  Sigurno.  Kažete:  “Pa  naravno  brate
Branhame, jer život je izašao iz tvog tela.” Onda vas želim pitati, šta je
iscelitelj, lek ili život? Život, potpuno tačno. A onda ako bi mi rekli i
izvukli iz sebe koji deo je život ili priroda, onda bi vam ja pokazao koji
deo  vas  je  Bog.  Bog  je  Život.  Tu  ste  vi.  Tako  da  je  On  iscelitelj,
Iscelitelj svih bolesti.
Ne tako davno intervjuisali  su me.  Otišao sam gore u kliniku Majo,
najpoznatiju na svetu. I oni su me dobro ispitali. I dobra stvar je otići s
vremena na vreme da se pregledate.  Ali kada su me pregledali  tamo
gore na Klinici Majo, iako istinito kako samo to može biti, nikada nisam
imao više ispitivanja nego moj mali doktor odavde, dr. Sam Adair, ovde
u gradu. I on me je mogao ispitati na isti način, i po mome mišljenju,
upravo je toliko dobar doktor kao što su i oni tamo. I ja ne govorim to
da bi mu podilazio; govorio sam to širom sveta.
No zapazite. Nakon što su me ispitali, imali su priliku da me intervjuišu.
I tako oni su govorili o poslu, i rekli su: “Poštovani Branhame,” rekli su:
“mi ovde ne tvrdimo da smo iscelitelji.” Rekli su: “Mi samo kažemo da
pomažemo prirodi. Postoji samo jedan Iscelitelj; a to je Bog.”
Rekao sam: “To je tačno. Sa time se slažem sto posto.” I jedna od stvari
koja je nedavno uzbudila moje srce, nakon što sam bio tamo pacijent, a
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na Majo Klinici su mi rekli da je beznadežno da ikada budem dobro…
Nikada nisam prešao šezedeset kilograma tokom celog svog života, ili
do  šezdeset  pet  kilograma,  pretpostavljam  jednom,  a  sada  imam
sedamdeset i koju kilu i savršeno zdravlje. Molitva menja stvari.
Najbolji  lekari  koji  su postojali  u  Južnoj  Africi  i  Engleskoj,  rekli  su
gospođi  Florence  Nightingale  da  je  beznadežan  slučaj.  Ali  evo  je.
Molitva menja stvari.

Dakle, Isus je rekao da On ne može činiti ništa do onoga što Mu Otac
pokaže. Dakle, videli ste novine i neke vodeće časopise da su pisali o
meni  govoreći:  “Brat  Branham  Božanski  iscelitelj.”  Dakle,  to  je
pogrešno. Čak ni sam Hrist nije tvrdio da je Božanski iscelitelj. On je
jedino tvrdio da čini ono što Mu je Otac pokazao da čini. Da li je to
tačno? On nije bio iscelitelj; On to nije tvrdio da jeste. Rekao je: “To
nisam Ja; to je Moj Otac.” Pa ako Hrist, Božiji Sin, nije tvrdio da je
iscelitelj, koliko tek onda ja jadna i grešna osoba mogu tvrditi da sam
iscelitelj. To je jedino učinjeno posredstvom Božanskog dara da bi se
podigla vera kod ljudi.
Dakle, kada je Isus bio ovde na zemlji, On je služio bolesnima i onima u
potrebama. Oko sedamdeset posto Njegove službe, ili čak i više, bilo je
Božansko isceljenje; to privlači pažnju ljudi. Fascinantno i misao da…
Đavo je jednom Jovu rekao ispravnu stvar rekavši: “Šta će čovek učiniti
da sačuva svoju kožu?” To je tačno. Čovek će učiniti ma šta da ozdravi
kada je bolestan. Možda još do sada niste stigli do te tačke. Ali možda će
doći vreme kada ćete stići do te tačke, kao gospođa Morgan. Ili neki od
ovih ostalih ovde koji su bili isceljeni Božanskim isceljenjem.
Dakle, prvo što neka osoba čini kada se razboli, možda u kući imate
neke  lekove  i  ostale  stvari  koje  probate.  A  sledeća  stvar  je–je  da
pozovete doktora. A to je jedna senzibilna stvar da se učini. A ako vam
doktor ne može pomoći, onda imate pravo da idete kod Boga. To je ono
što vi trebate da činite; Da pozovete Boga, a Bog je Autor okolnosti. On
može učiniti stvari kada niko drugi ne može. Kada čovek dođe do kraja
svog puta, Bog onda može činiti.
Dakle,  zapazite.  I  ovo nikada nemojte  zaboraviti,  vi  ljudi  koji  ležite
ovde  bolesni  i  u  potrebama:  Ispravni  mentalni  pristup  ka  ma  kom
Božanskom obećanju  će  učiniti  da  se  to  ostvari.  Kada  vi  verujete,  i
uhvatite Boga za Njegovu Reč, kažete da je To tako, verujete da je To
tako, Bog će to ispuniti.
Nadam se da sada ne vičem na vas; jer ova stvar sada stvarno postaje
glasna. Tačno.
Ispravni mentalni odnos prema ma kom Božijem obećanju će učiniti da
se to ispuni. Ako ste vi jedan grešnik, ispovedite svoje grehe. Verujte da
vas je Bog spasio, i onda idite i svedočite o tome, i recite ljudima da ste
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spašeni. To će proizvesti pravednost. Nakon izvesnog vremena vi ćete
biti Hrišćanin. Da li verujete u to?
Pogledajte  Jevrejima  3  i  1,  Isus  Hrist  je  Prvosveštenik  našeg
ispovedanja-priznanja. On je ono što mi ispovedamo da On jeste. I svaki
otkupni  blagoslov  za  koji  je  On  umro,  On  sedi  večeras  kraj  Očeve
desnice, i  čini da sve postane stvarno za čega Ga vi  prihvatate.  Moj
Bože, nadam se da vi to hvatate.
Gledajte [Brat Branham kuca po propovedaonici – Izdavač.], moji dragi
prijatelji, ovo nije neki fanatizam, nije nešto izmišljeno u nekom malom
zapećku. Pre oko sedam do osam godina, ljudi su rekli da ovaj program
neće preživeti; da to nikada neće biti.  Ali kada mi se pojavio Anđeo
Gospodnji, tamo na Grins Mil obali, tamo napolju kod te male brvnare,
On mi je rekao da idem, i da ću se moliti za državnike, i velike ljude, i
kraljeve, i vladare. Da će to prekriti svet, i sada, tamo je probuđenje koje
zahvata čitav svet, koje je započelo u Džefersonvilu u Indijani. Amen.
Ooo, kako predivno.
Dakle,  kraljevi  i  vladari,  i  veliki  ljudi,  oni  se  ne  bave  fanatizmom.
Dakle,  priznaću  da  đavoli  imaju  strašila  uz  put.  On  ima  ljude  koji
pokušavaju  da  imitiraju  nešto.  On  ima  ljude… Đavo  ima  ljude  koji
imitiraju Hrišćanstvo, pokušava navesti ljude da veruju da su Hrišćani
kada  oni  to  nisu.  Ali  to  ne  oduzima  vrednost  jednom  pravom
Hrišćaninu. Po mome mišljenju, to ga čini upadljivim.
I isto tako je i sa Božanskim isceljenjem. Postoje ljudi koji idu okolo sa
gomilom  izveštačenosti  i  fanatizmom,  i  nazivaju  to  Božanskim
isceljenjem. A to ne oduzima vrednost Božijoj Reči i Njegovoj smrti na
Golgoti. To samo čini da to bude još upadljivije da je to ispravno. Jer
dokle  god  postoji  nešto  falsifikovano,  mora  onda  da  postoji  i  jedno
pravo od kojeg je ono načinjeno. To je samo potvrda da postoji jedno
stvarno-pravo.
Dakle, zapazite, mnogi su bili na iskušenjima, bolima, teškoćama; ali
večeras mi smo više nego pobednici u Isusu Hristu. Kada je Hrist umro
na  krstu,  On  je  bio  ranjen  radi  naših  prestupa,  udaren  radi  naše
nepravde; kar je bio na Njemu našeg mira radi; i Njegovim ranama smo
isceljeni. To je nepreljubotvorna Božija Reč. Istinski.
A onda je On stavio na Golgotu te velike stvari i svaki…Ovde je to;
nadam se da vi to vidite. Gledajte. Svaki Hrišćani vernik ima prava na
svaki od tih otkupnih blagoslova radi kojih je Hrist umro. Tu ste vi. Ali
to  se ne praktikuje.  Ljudi  se plaše da uhvate  Boga za Njegovu Reč.
Nemojte se bojati. Bog je pod obavezom da to učini da bude tako.
Pogledajte ovamo na ljude: mala obolela deca sede ovde; ljudi tamo
napolju, neke od vas izjeda rak; i–i sa srčanim tegobama, i  stvari  od
kojih ne možete ozdraviti posredstvom medicinskih tretmana. A Sotona
dolazi i pokušava vam ukrasti jedinu nadu koju vi imate. Ako ćete mi
oprostiti radi ovog izraza pred jednom ovakvom religioznom grupom:
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“Dokaz da je to puding je to što ga jedete.” Ovde su ljudi čiji vlastiti
lekari iz grada i iz okoline su rekli da oni ne mogu živeti više, a oni su
živi  svedoci  i  svedočanstva  večeras  sile  uskrslog  Isusa  Hrista.  Kako
možete sumnjati? 
Pogledajte  ovde leži  ispred  mene.  Naravno,  ovo je  samo jedan mali
večernji skup. Ponekad leže tako na hiljade. No pretpostavljam ako bih
skupio svedoke što sam video da se dešava, neoborivih dokaza, lekari su
svedočili  da je tako, u poslednjih šest godina kako sam bio na polju
Evangeliziranja, bilo bi to stotine hiljada. Video sam rak sarkom kako je
isceljen  ispravnim  mentalnim  odnosom  prema  Božijoj  Reči  (To  je
tačno.), ako ćete To verovati i prihvatiti To.
Bez obzira koliko ste bili grešni, bez obzira koliko ste nisko pali u greh,
ako  ćete  pogledati  na  Isusa  Hrista  i  verovati  u  Njega  kao  Svog
Spasitelja,  i  ispovedati  da  On  to  jeste,  Bog  će  vas  spasiti  Svojom
milošću. Bez obzira koliko ste se vi razboleli i koliko ste loše, ako je
Božiji sluga lekar odustao od vas, sa svime što on može učiniti, vi imate
pravo da prihvatite Isusa Hrista kao Svoga Iscelitelja i da ozdravite.
Ovde oni sede, upravo ovde večeras: neoborivi dokazi; ne nešto što se
desilo preko puta ulice, već nešto što se ovde desilo.
Dakle,  ni  jedan  čovek  vas  ne  može  isceliti.  Kada  dođe  neki
propovednik, ili ma ko drugi, i kaže: “Pa, on ima isceljujuću silu.” To je
greška.  Sila  isceljenja  se  nalazi  u  Golgoti;  ne  u  čoveku;  u  Golgoti.
Rekao sam pre neko veče na jednoj međunarodnoj konferenciji, gde su
mnoge hiljade i hiljade njih zajedno sedeli; rekao sam: “Naišao sam na
dve grupe ljudi na svetu. Jedni od njih su fundamentalisti: poziciono,
oni znaju. A drugi su Grupa Punog Evanđelja koji to imaju a ne znaju.
To je poput čoveka koji ima puno novca u banci, ali on ne zna kako da
napiše ček. A drugi on nema novac u banci ali zna kako da popuni ček.
Ako ikada uspete te dve stvari da spojite, onda ćete imati nešto.”
Ako bi shvatili da ste vi sinovi i kćeri Božije Hristovom smrću i da imate
čekovnu knjižicu u svojim rukama da izvučete ma koju dobit iz Golgote
za koju je Hrist umro. Amen. To je tačno. Nemojte se plašiti. Pokrenite to
u akciju. Neka vaša vera već jednom otpočne; oslobodite je.
Gledajte,  ovde večeras leže ljudi koji  umiru predamnom. Tu su ljudi
koji ovde sede, i biće mrtvi za par nedelja od sada, ako negde ne bi bila
pokazana milost. I kakva bi to osoba ja trebao biti? Bog će me držati
odgovornim na dan Suda ako bi nekoga pogrešno uputio. No ako znam
pravi lek za vas, i mogu vam to predstaviti, to će onda biti blagoslov.
Zapazite,  samo  na  par  trenutaka  sada,  i  započećemo  sa  molitvenim
redom. Dakle, jedina stvar koju jedan propovednik može učiniti je da
vam propoveda o vašem spasenju na krstu. On vas ne bi mogao spasiti.
Ne postoji propovednik koji bi vam mogao reći da vas može spasiti. On
vas moli  da prihvatite ono što je  Isus već učinio.  Da li  je to tačno?
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Koliko  vas  koji  ste  pastiri  to  činite,  podignite  ruke?  Sigurno,  vi
prihvatate Hrista. Dakle, on može propovedati, ali on ne može spasiti;
no on vas usmerava na Golgotu. Vi to prihvatate, onda kada dođete gore
i kažete: “Dakle,  ja prihvatam Isusa kao svog ličnog Spasitelja,” i  vi
verujete u svom srcu da ste spašeni.
Dakle, kritičari izvan će govoriti: “Ooo, Džone, ništa nisi drugačiji. Pa ti
si  isti  kao što si  uvek i…” No, vi bi možda mogli isto da izgledate;
možda se ne bi ni osećali drugačije; ali u svom srcu vi verujete da ste
drugačiji. Razumete? A onda vi ispovedate da ste drugačiji. “Ona koji
Me prizna-ispoveda pred ljudima, i Ja ću priznati-ispovedati njega pred
Ocem i Njegovim svetim anđelima.”
Dakle, ako verujete da ste bolje, onda i recite da ste bolje; i ponašajte se
kao da vam je bolje. Razumete? Kažite: “Da, gospodo, ja sam spašen!” i
vi se udružite sa onima što su spašeni. I verujte da ste spašeni. Ponašajte
se kao da ste spašeni i to će proizvesti pravednost. Da li je tačno? To je
naravno zato što je On bio ranjen radi vaših prestupa, i sedi s desne
strane Oca da bi ostvario sve ono što vi ispovedate.
Dakle, šta ako biste vi došli za oltar, i kažete: “Pa, ja ne znam.” Ali u
svom srcu vi verujete da ste spašeni a ništa ne kažete što se toga tiče? Vi
nikada  nećete  biti  spašeni  dok  to  ne  budete  verovali,  prihvatili  to  i
ispovedali to.
Pa ista stvar je i sa Božanskim isceljenjem. Damo vi ste veoma bolesni.
Vi–vi–vi  ovde  na  nosilima,  verovatno  umirete.  Ja  vas  ne  poznajem.
Meni  niko  od  vas  nije  poznat.  A  ni  ovu  malu  devojku  ovde  ne
poznajem. I ostali ovde, nikada vas nisam video u životu; no ja vam
donosim, moja sestro, poruku da je Isus Hrist isti juče, danas i zauvek. I
Njegova ljubav i briga za vas je ista kao što je uvek i bila. I ne postoji
više niti jedna stvar koju On može učiniti u Svom velikom Kraljevstvu
da  bi  vas  imao  isceljenim,  zato  što  je  On  to  već  učinio.  Pre
hiljadudevetsto godina, kada je On umro, On je spasio svako stvorenje
na zemlji. Da li  je On? On sigurno jeste. “Božije Jagnje koje odnosi
grehe sveta.” Dakle, od toga nećete imati nikada nikakvu korist dok to
ne prihvatite. Da li je to tačno? Razumete? On vas je spasio još tada
davno.  Krv je  poškropila zemlju:  “Oče,  oprosti  im;  oni  ne  znaju  šta
čine.” A vi ste sada pod milošću, kada–vi imate slobodnu volju. A kada
život napusti vaše telo vi odlazite u Božiju Prisutnost, vi ste već suđeni,
zato što  je  Bog već sudio grehu.  Onda “On je bio ranjen radi  vaših
prestupa;  Njegovim ranama  vi  ste  isceljeni.”  I  kako  onda  iko  može
učiniti ono što je Isus učinio pre hiljadudevetsto godina? Tu ste vi. Vi ne
možete.
Dakle, jedina stvar koju bi propovednik mogao činiti je da propoveda
Evanđelje, da vam kaže istinu. I vi to verujete i prihvatate to, i postupate
na  temelju  svog  ispovedanja.  Izađite  napolje  i  recite  da  ste  zdravi.
Verujte da ste zdravi. Postupajte kao da jeste. Kažete: “Brate Branhame,
da li ja to treba da činim pre nego što to…” Vi uopšte niste još ništa
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osetili. Isus nikada nije rekao: “Da li si to osetio?” On je rekao: “Da li
veruješ to?” To je po veri a ne prema osećanjima. Ja nisam spašen zato
što se osećam kao spašena osoba. Ja sam spašen zato što Božija Reč
kaže da sam spašen.
Dakle, slušajte; samo trenutak. Reč Božija će poraziti đavola na svakom
mestu, ma gde, u svako vreme pod ma kojim okolnostima. Kada je Isus
bio ovde na zemlji, Otac je bio u Njemu. Bog je bio u Hristu izmirujući
svet sa sobom. Mi verujemo u to. Svi ti dobri kvaliteti su bili u–koje je
Otac imao bili su u Njemu. Ali kada se On sreo sa Sotonom, gledajte
kako je On postupao. On je to doneo do vašeg domašaja, i vašeg, vašeg,
i svih vas. Vidite? On nikada nije koristio Svoj veliki dar.
Kada je Sotona nastupio i rekao: “Ako si Ti Sin Božiji,  pretvori ovo
kamenje u hlebove,” On je rekao: “Pisano je: čovek neće živeti samo od
hleba.” On ga je podigao na vrh Hrama. A Isus je rekao: “Pisano je.”
Doveo  ga  je  na  najvišu  planinu,  i  pokazao  Mu  je  sva  zemaljska
kraljevstva,  rekavši:  “Sva  ću  Tebi  dati,  ako  padneš  pred  mene  i
proslavljaš me.” Isus je rekao: “Pisano je.” Razumete? Uvek: “Pisano
je,” ta Reč.
Reč Božija je Seme. Prihvatite to u svoje srce: verujte To; zalivajte To;
svedočite o Tome; uzmite To kao svoju sopstvenu potrebu i Bog će to
ispuniti.
Dakle, onda vi kažete: “Brate Branhame, šta je učinilo da tvoja služba
bude tako istaknuta?” Ova poslednja izjava.
Kada sam bio mali dečak, bio sam rođen ovde u Cumberland Zemlji, u
Kentakiju, u jednoj maloj brvnari. Moja draga stara majka sedi večeras
ovde među publikom. Imala  je  petnaest  godina kada sam bio  rođen.
Otac je imao oko osamnaest.
Tog jutra kada sam se rodio, on je stajao sa svojim (Oni su mi to rekli.)
–  sa  svojim  rukama  držeći  se  za  svoje  tregere.  I  jedna  mala  stara
udovica u ćošku barake, nakon što sam se rodio, a Svetlo je ušlo na taj
prozor, i zaustavilo se tamo gde sam ja bio. To je bilo sa mnom od tog
dana pa do ovog danas.
Kada sam bio dete, dvadesetdve godine pre nego je ovaj predivni most
premostio reku, dok sam sedeo u svom dvorištu, video sam most kako
prelazi preko reke i  video sam ljude koji  su na njemu izgubili  svoje
živote. A majka je mislila da sam nervozan.
Upravo ovde kod gospodina Wathens-a u Utica Pike, dok sam nosio
vodu u dva mala vedra vode, iz granja je došao zvuk “Fijuuu.” [Brat
Branham je napravio taj zvuk duvanjem – Izdavač.] Nigde nisam video
da duva kroz lišće,  i  pogledao sam gore na drvo,  izgledalo je  poput
veličine bureta i kretalo se napred nazad na drvetu. I odande je došao
glas koji se mogao čuti i rekao je: “Nemoj nikada pušiti niti piti, niti
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prljati svoje telo ni na koji način. Jer biće posao za tebe koji treba da
obaviš kada postaneš stariji.”
Ja sam kod kuće. Ja sam među svojim narodom. Ja sam među mladim
damama sa kojima sam izlazio u vreme svoje mladosti.  Ja sam ovde
među momcima,  mladićima sa  kojima sam zajedno igrao.  Pitam vas
danas, da li ste me ikada videli da pušim, pijem, ili da sam se napio, ili
prljao sebe na–na takav način? Ne gospodo. Nisam. Ne zato što sam bio
dobar, već to je Njegova milost, Njegova predodređena volja da ja ovo
radim.
Kasnije sam postao propovednik. Vi se veoma dobro sećate tog vremena
kada se ta Zvezda pojavila ovde dole na reci, to Svetlo. To se pojavilo:
mi smo to sada dobili da je fotografija toga okačena u Washington D.C.
Jedini put ikada na svetu, da se pojava natprirodnog Bića mogla naučno
dokazati; FBI je dokazao da je to bilo apsolutno natprirodno Biće. Ono
dolazi na skup; i Ono je upravo sada ovde na ovom podijumu. I to nisam
ja; ja sa time nemam nikakve veze. To je Anđeo Gospodnji. I On je sada
ovde!
I  neki  čovek  može  proći  kroz  ovu  zemlju,  i  reći  vam  ma  šta,
propovednik  bi  mogao  govoriti  o  ma  čemu.  A  čovek  je  podložan
činjenju grešaka i pričanju priča. Reči čoveka su samo reči čoveka. Ali
kada Bog kaže da je to tako, onda vi to verujte, zato što to jeste tako.
Božije Reči će više vrediti u narednih nekoliko minuta nego sve reči
koje bih ja mogao reći.
Bio sam rođen… Verujem da su darovi i pozivi bez pokajanja. Koliko
Hrišćana veruje u to? To nije nešto u šta vi sebe pokušavate da unesete,
već  ono što  ste  rođeni  da  budete.  Vidite?  Nazad na  skupu… Vi  ste
otpočeli  u  klici  svoga života kada ste  bili  još  oplođeni  u  vašem pra
pradedi. To je Pismo. Levi je platio desetak u Abrahamovim bedrima, u
njegovom pradedi.  Razumete? U redu, ali  vaša klica,  vaš život,  vaša
duša, bila je u početku u Božijem stvaranju. Nije li Isus rekao svojim
učenicima: “Znao sam vas pre postanka sveta”? Pozvao nas je, odredio
nas je  da budemo propovednici  Evanđelja,  i  tako dalje;  to  je  Božije
predodređenje.
Dakle,  koliko  vas… Dakle,  ovde,  u  poslu… Dakle,  gledajte.  Isus  je
rekao…

Hvala ti Teddy. [Brat Branham razgovara sa bratom Teddy-em.]
On je rekao: “Stvari koje Ja činim, i vi ćete ih činiti takođe, i više od
ovoga ćete činiti, jer Ja idem ka Svome Ocu.” Nije li to tačno? Da li
verujete to?
Dakle, vi ljudi koji ste bolesni, pogledajte sada ovamo samo na minut. Da
li verujete da je ovo istina, koju je Isus rekao u svetom Jovanu 14:7 – ili
mislio sam 14:12. “Stvari koje Ja činim, i vi ćete činiti takođe; i više od
ovoga ćete činiti,  jer Ja idem Svome Ocu”? A Isus je jasno izjavio…
Dakle, slušajte sada, i vi napolju, nadam se da čujete. Isus je jasno tvrdio
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da On ne može činiti ništa sam od Sebe, već samo ono što Mu je Bog
pokazao u viziji, to je ono što je On činio. Da li je to tačno?
Dakle, hajde da vidimo kako to deluje. Nakon što je dao izjave o tome
ko je On bio, Filip se obratio, i on je otišao da pronađe Natanaela. A
kada je našao Natanaela, Natanael… Rekao je: “Dođi i vidi Koga sam
našao, Isusa iz Nazareta, Josipovog Sina.”
A šta je Natanael rekao? Dakle, vi Biblijski učitelji što ste ovde, dakle,
šta je on rekao? On je rekao: “Može li išta dobro doći iz Nazareta?”
Jedan loš grad, zao, pokvaren, gori od Džefersonvila. I onda…?…Tako
onda je on rekao: “Može li išta dobro doći iz Nazareta?”

On je rekao: “Dođi i vidi.”
A  kada  je  on  došao  do  mesta  gde  se  nalazio  Isus,  Isus  je  bio  u
molitvenom redu.  A kada je  Natanael  došao do tamo,  Isus je  rekao:
“Gle, pravog Izraelca, u kome nema lukavstva.” Drugim rečima–drugim
rečima: “Ti si dobar Hrišćanin, jedan veran čovek.”
A Natanael je bio iznenađen i rekao je: “Kako to da me znaš, Ravi?” ili
učitelju, pastore.
On je rekao: “Pre nego što te je Filip pozvao, dok si bio pod drvetom,
video sam te.” Da li je to Pismo?
Dakle,  šta  da je  Filip rekao–ili  da je Natanael rekao kao što to čine
danas mnogi ljudi: “To je čitanje uma; to je mentalna telepatija”? Pa
onda, Pismo–bi bilo–ta stvar ne bi bila nikada učinjena. No on je rekao:
“Ti si Božiji Sin.” Da li je to tačno?
Kada je ta žena bila kraj studenca, On joj je rekao o njenim gresima,
koliko  je  muževa  ona  imala.  Da  li  je  to  tačno?  On  je  znao  gde  se
nalazila riba, imala je novčić u svojim ustima. Bog mu je pokazao gde
taj čovek leži na odru oboleo. I On je činio sve stvari koje Mu je Otac
pokazivao da čini.
Dakle, ako ja dolazim, moja braćo i sestre večeras, i kažem vam da je
duh  nekog  velikog  umetnika  na  meni,  vi  bi  od  mene  očekivali  da
postavim jedno platno na ovom mestu, i da naslikam jednu sliku kao što
bi je taj umetnik naslikao. Da li  je to tačno? Duh umetnika bi bio u
meni…
I ako bih vam rekao da je duh nekog kriminalca, Džona Dilindžera, bio
na meni, onda bi vi očekivali da ja imam velike puške i bio prestupnik
zakona kao što je to bio Džon Dilindžer. Ako bi njegov duh bio u meni,
ja bih postupao poput njega. I ako smo mi Hrišćani i Hristov Duh je u
nama, mi onda činimo Hristova dela.
Dakle, kao što sam to rekao i ranije, ja ne mogu učiniti – ništa uopšte,
već samo što mi On pokaže. Dakle, na službama…(Oprosti, što sam to
povukao, brate.) [Neko odgovara: “U redu je.” – Izdavač.] Dakle, na
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skupovima, ja govorim prema viziji. Ja ne mogu isceliti, ali ja vidim šta
je pogrešno sa pacijentom. Ja im mogu reći preko Božijeg Duha šta da
rade i šta će biti rezultat toga. To će se pokrenuti nazad i rećiće vam o
stvarima iz vašeg života, i onda će to biti iznešeno ovde. Ako znate da je
to istina, onda od sada pa nadalje, to će vam reći šta će biti, i pratite
samo i vidite ako to nije istina. To nikada ne izneveri.
A sada iz jednog drugog slučaja. Pre nekoliko nedelja, stajao sam u Los
Anđelesu. Možete li me čuti tamo pozadi? Podignite ruke ako možete.
Bio sam u Los Anđelosu, u Kaliforniji, imao skupove. Dakle, slušajte
samo da znate kako se održavaju skupovi, pre nego što počnemo. Molim
se i postim. I upravo se pojavim na skupovima: sada sam već odsutan
dva  dana;  bio  sam  kući,  i  vraćao  se  nazad  kući  po  nekoliko  puta.
Odlazio sam i molio se, nisam jeo, postio sam, čekajući. I onda nešto se
spusti  dole,  preuzme moj  život,  moje  telo,  i  ja  nisam više  svoj.  Ne
više…
To svetlo  ne može reći:  “Vidite  li  kakvo sam ja svetlo?” Sijalica ne
proizvodi svetlo; to je struja koja prolazi kroz sijalicu koja čini svetlo. I
pre nego što može tamo biti  ma kakvog svetla,  mora postojati  jedan
prekidač koji će napraviti kontakt, i onda se pojavljuje svetlo.
Dakle, kada On govori kroz mene, znam šta mi On govori. Ja to vidim
upravo kao što vidim i ovde. A kada On ne govori, ja onda ne mogu reći
ništa.  Ili  na skupovima, ja samo dođem na podijum. I kako ja uđem
unutra,  ja  pogledam,  ja  vidim  plast  sena  upravo  materijalizovan
predamnom. I ja počnem govoriti o tom plastu. I vidim malog dečka
koji  se  povredio  na  plastu  sena.  Vidim  ga  godinama  kasnije,  kako
prodaje  knjige  iz  invalidskih  kolica  ili  tako  nekako.  Vidim  ga  kao
velikog  čoveka  u  velikoj  kancelariji  gde  ljudi  nose  neke  okrugle
okovratnike, i počnem govoriti o tome. Moj menadžer dođe do mene ili
jedan od propovednika i kaže… I vidim čoveka kako sedi tamo pozadi u
slušateljstvu. I kažem: “Ovde sedi jedan čovek.” Došao je u invalidskim
kolicima i sve ostalo… I rekao sam: “Sedi tamo jedan čovek. On je iz
jedne određene crkve.”

Neko dođe do mene i kaže: “Znaš li ko je to bio?”
Rekao sam: “Ne.”
Rekao  je:  “To  je  Kongresmen  Upshaw.  Da  li  si  ikada  čuo  za

njega?”
Rekao sam: “Ne gospodine.”
Rekao je: “On je u predsedničkoj trci.”
Rekao sam: “To…ne sećam ga se.”
A on je rekao: “On je bio invalid, hrom šezdeset i šest godina.”
Rekao sam: “Da, gospodine.”
I rekao je – on je rekao: “Pa, šta će se dogoditi?”



                                                                                                                                       
                           21

Rekao sam: “Ne znam.”
Video sam mu ženu kako se moli sa njime. Počeo sam se okretati  i
rekao sam: “Dovedite sledeću osobu u molitveni red,” a kada je sledeća
osoba  počela  da  dolazi,  pogledao  sam okolo  i  ovde je  preda mnom
stajao doktor: mršav čovek, noseći bifokalne naočale, imao je jedne od
tih, šta god da je imao na svojoj glavi da bi vam gledao u grlo. Bio je
obeshrabren;  vrteo  je  svojom  glavom.  Rekao  sam:  “Vidim  jednom
mršavog doktora.  On vrti svojom glavom. On je obavio operaciju na
jednoj maloj crnkinji; i od toga se paralisala. I ona je paralizovana od
svojih ramena prema dole.”
I okrenuo sam se nazad, i  rekao sam svome bratu: “Dovedi mi svog
pacijenta.” A onda skroz dole čuo sam kako neko plače; i pogledao sam;
i tamo su bila bolnička nosila kao ova ovde, a stara crnkinja je puzala na
kolenima,  dolazila  je  od nazad i  vikala:  “Bože,  budi  mi  milostiv.” I
pogledao sam, i tamo je bila mala crnkinja koju sam video u viziji. Ona
je rekla: “Gospode smiluj se.” Rekla je: “Propovedniče, tačno si opisao
tog doktora kakav je i bio. Hoće li Bog dati mojoj devojčici da živi?”
Rekao sam: “Tetka,  ne znam.” Rekao sam: “Ja mogu reći jedino što
vidim.”

A ona je rekla: “Ooo, Bože, smiluj mi se,” i nastavila je plakati.
Malena je paralizovana. Ona je…

Rekao sam: “To je bilo pre oko dve godine, zar ne, tetka?”
Rekla je: “To je koliko dugo to već traje, gospodine.”

I okrenuo sam se i prozvao pacijenta. Pogledao sam i video sam nešto
pred sobom. I video sam nešto kako se materijalizuje, i to je izgledalo
kao jedan put. No bila je to ulica, i idući niz ulicu išla je jedna mala
crnkinja sa lutkom u svojim rukama, idući na takav način. Brate, sestro,
svi ti  đavoli  u paklu onda to više nisu mogli zaustaviti.  Rekao sam:
“Tetka, vaša vera je spasila dete; ono je zdravo.”
Video sam to u stotinama slučajeva, u hiljadama slučajeva. I ovde preda
mnom večeras, dajem svakoj osobi da to kaže. Da li ste ikada iti jednom
videli da To nešto kaže, a da to nije savršeno na taj način? Koliko vas je
bilo na skupovima i to videli, da vidim vaše ruke? Podignite ruke gde
god bili. Tu ste vi. Svaki put To je savršeno, jer To je Bog, a ne čovek;
To je Bog, To ne može grešiti.

Onda, zapazite, ona je rekla: “Da li je moja devojčica isceljena?”
Rekao sam: “Da, gospođo.” I ona je uhvatila malenu za ruku, i mala
devojčica je ustala, i zagrlila rukama majku, ustali su i izašli iz zgrade,
savršeno zdrava. Ljudi su počeli padati u nesvest.
I  skup  je  nastavio  dalje;  i  nakon  par  minuta  rekao  sam:  “Vidim
Kongresmena. On ima prugasto odelo na sebi. On je isceljen.” A on je
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počeo ovako da se savija na dole, nakon što je bio hrom šezdesetšest
godina. Kongresmen Willie D. Upshaw, bivši kongresmen. Mislim da je
bio  Senator  Džordžije,  bio  je  u  predsedničkoj  trci,  i  zbog  svojih
religioznih pravednih uverenja što se viskija tiče, bio je poražen u toj
trci.  A  Bog  je  poštovao  njegovu  veru.  I  večeras,  na  podijumu  sedi
Kongresmen Willie D. Upshow, koji je bio hrom šezdesetšest godina, i
savršeno je zdrav ovde pred nama.
Dođite ovamo gospodine Upshow, moj brate. Evo čoveka koji je bio
hrom šezdesetšest godina. Bog te blagoslovio brate Willie. [Zajednica
aplaudira – Izdavač.]… Recite šta god da želite ovim ljudima.
[Brat  Upshow  počinje  da  govori  a  brat  Branham  mu  govori  tokom
njegovog svedočanstva:
Vi  ne  znate  koliko  sam sretan  što  mogu zagrliti  rukama zajedništva
ovog dragog Božijeg čoveka, i šta on znači–šta mi je značio. Znam da
on nema ništa protiv što vam ja ovo govorim. To veče kada se skup
završio, kada je došlo moje isceljenje, on je stao iza toga, on je znao da
ja želim pokriti  još šest država koje ja još nisam pokrio otkako sam
ustao  iz  kreveta  gde  sam  bio  sedam  godina.  On  je  stao  iza  toga  i
ponudio mi da kupi automobil, a on je znao da sam ja podelio sve što
sam ikada uradio pomažući ljudima u nevolji. Mislim da će on sada biti
sretan, pošto je započeo s time, da zna da za ta kola nedostaju samo
dvestadvadeset dolara da bi se isplatila, i da počne na nekim od naših
putovanja. I da svako ko se rukuje sa gospođom Upshaw i sa mnom
večeras, će imati dolar na tome, ili nešto drugo, i…?…i vi ste više nego
pokriveni, jer ste pored toga priložili novac i za benzin; ili ako to ne
možete učiniti, pošaljite to u Hotel Times Square, New York, i mi…

[Prazno mesto na kaseti – Izdavač]
Upamtite ovo, vi koji ležite ovde i želite biti isceljeni; iskoračite napred
onako kako je i meni Bog pomogao da to učinim. Rekao sam: “Božiji
glas mi je govorio, ako sam i pitao brata…”] “Branhame” [Branham je
rekao: “Kongresmen je isceljen.” A ja sam rekao: “To je Božiji glas.” I
ja  sam  najsretniji  čovek  od  kada  sam  odbacio  štake  i  krenuo  da
svedočim o Njegovom isceljenju i o Njegovoj spasonosnoj sili. Ja sam
najsretniji čovek koji je ikada bio u Džefersonvilu od kako je Kolumbo
otkrio Ameriku – Izdavač.]
Amen. Hajde da se molimo. “Slava Gospodu,” za starog brata. On je
upravo osamdeset i  pet godina mlad. Gledajte.  Izgleda kao da je bio
isceljen  sa  sedamnaest  godina,  zar  ne?  Ali  Bog,  pregazio  je  godine,
povukao ih nazad. I sada, on tamo svedoči i u Kongresu, i  u raznim
zgradama, i idući po skupovima, zar ne vidite kako Bog ima Svoje telo
koje radi u ovom danu? Zar to ne možete videti?  Onda pogledajte u
natprirodno  sa  čovekom  koji  je  tamo  ležao  i  bio  je  pacijent  u
invalidskim kolicima,  sa štakama svo to  vreme,  a  sada, zdrav i  prav
čovek,osamdeset i dve – imaće osamdesetpet.
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Abraham je imao stodvadeset i pet godina. Pre nego mu se rodio Isak,
Bog mu je dao obećanje a Abraham je o tome svedočio dvadesetpet
godina pre nego što je Isak uopšte i došao na zemlju. Da li je to tačno?
On je  isti  Bog  juče,  danas  i  zauvek.  Njegova  obećanja  su  još  uvek
istinita.
Dakle, ovde sede dvoje ljudi. Osećam da ću se veoma brzo vratiti u ovaj
grad ponovo na skup koji će trajati nekoliko dana, trebao sam reći, ako
bude Božija volja. Tako vruće je, i vi ne možete držati pažnju ljudima
kada je strašno toplo i  kada je gužva i  prenatrpano. Pokušao sam to
ponekad na skupovima gde je bilo mnogo, mnogo hiljada ljudi u šatoru.
Molite se za mene. Volim vas Hrišćanskom ljubavlju, koja mi gori u
duši.
I stvari koje sam vam rekao večeras, što se Božanskog isceljenja tiče i
Njegove sile, one su istinite. One su istinite sa mojom Biblijom ovde i
sa mojim srcem. One su istina. A ja ne mogu nikoga ozdraviti.
No ja vas želim nešto zamoliti. Bio je jednom jedan gubavac, sedeo je
kraj kapije. Rekli su: “Zašto da sedimo ovde sve dok ne umremo. Hajde
da učinimo nešto u vezi toga.” Uložite napor. Ustanite. Doktor je učinio
sve što je on mogao. Svi su učinili sve što su mogli. Sledeći napor…
Bog je učinio  sve što  je  On mogao.  A sledeća  stvar  je  na  vama da
delujete  i  da  pustite  da  vaša  vera  deluje  u  skladu sa  Božijom Reči.
Dakle, gledajte sada svi.
Jedan videlac… Koliko vas ovde je nekada sanjalo neki san? Podignite
da vidim vaše ruke. U redu. Skoro svi normalni ljudi to imaju. To je
vaša  podsvest,  tako  ćemo je  nazvati.  Dakle,  slušajte  sada ovo.  Vaša
podsvest… Ovde je vaša svest, a ovde je vaša podsvest. A kod ljudi koji
nisu  nikada  uopšte  ništa  sanjali,  ona  je  skroz  ovde  nazad.  Dakle,
verujem da Bog radi  kroz  snove (Tako je.):  Kralj  Navuhodonosor,  i
Josip, i mnogi ostali, i tako dalje, On deluje kroz snove. Ali sa videocem
nije tako.
Dakle, [Prekid na kaseti – Izdavač.]…?…prozvaćemo molitveni red. A
onda  iz  toga,  neki  od  vas  što  ste  ovde…  Koliko  vas  nije  dobilo
molitvenu karticu, podignite svoje ruke da vidim? Moj Bože. U redu.
Rećiću vam sledeće.  Ako ćete  učiniti  ovo,  ako budete gledali  prema
meni ovamo… Najpre, da li mi verujete? Svi od svuda, hoćete li mi
verovati da je ovo istina? Nekako mi izgleda teško da tražim od vas da
se poređate ovde u ovoj maloj vreloj prostoriji, a ljudi i stoje, a deca
plaču, i tako dalje, pokušao sam skratiti jednu poruku kao što je ova, no
ja sada nastavljam i neka Bog svedoči. Ako ja–ako sam vam ja rekao
istinu, da vam je Bog ovo poslao, vama ljudima, ne meni, to je vama…
Tamo skroz  pozadi  sedi  jedan  čovek,  a  jedan  od  najboljih  lekara  u
zemlji rekao mu je pre nekoliko dana da mu je rak zahvatio jetru. On
umire. Nikada se ne bi podigao. Upravo se desilo da sam sada video tog
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čoveka.  On  je  bio  odveden  u  Lojevil  kod  jednog  veoma  dobrog
specijaliste, jedan doktor odavde iz grada koji je moj prijatelj, koji je
rekao da  se  to  učini.  Odveli  si  ga  tamo,  a  moj  lekar  prijatelj  me  je
pozvao, rekao je: “Ovaj čovek će umreti: rak u jetri.” A čovek je bio u
dve velike institucije, i obe su odustale u njega. A ja volim tog čoveka.
Bio je obraćen na mom skupu. I on je trljao ruke. A i njegova žena je
trljala ruke i plakala. A ja sam sedeo na ivici svog kreveta, ovde pre
nekoliko jutara, i trebao sam to učiniti, otići pre svitanja.
I dok sam stajao tamo, i pogledao sam na nešto ispred mene, a tamo je
bio jedan veoma zeleni crv koji je jeo jabuku, kvrgav. I pomislio sam:
“Pa tamo…” I to je upravo bilo toliko stvarno, upravo kao kada biste vi
ovde gledali. Pokrenuo sam se i video sam da se to pokreće. I video
sam; rekao sam…znao sam da je to vizija. A onda je došla još jedna, i
još jedna, i još jedna: njih pet. A onda se velika zelena jabuka spustila sa
Neba  i  pojela  je  tih  pet  čvornovatih  jabuka.  A  Anđeo  Gospodnji  je
progovorio unutra u sobi i On je rekao: “To je što se tiče tvog brata
Hall-a.”
Rekao  sam:  “Brate  Hall,”  otišao  sam  do  njega,  i  rekao:  “Nemojte
brinuti. Imali ste…Koliko nedelja ste bili bolesni, brate Hall?”

Rekao je: “Pet.”
Rekao sam: “Ali dolazi vreme vašeg izbavljenja.” On je bio dole da–
bilo je upravo kao i ova slika ovde. A ovde on sedi večeras u zgradi,
jede,  ide  na  posao,  proslavlja  Gospoda.  Kažimo:  “Slava  neka  je
Gospodu.” Podigni ruku brate Hall. Tamo je on upravo tamo; to je taj
čovek. Pre nekoliko nedelja…
A lekar, video sam te kako sediš tamo pozadi. Tamo je čovek koji je
trebao  da  umre  nedavno.  Recimo:  “Slava  Gospodu.”  Amen.  On  je
prilično  dostojan  sve  naše  slave.  Hvala  vam,  gospodine.  To  je
propovednik iz Milltown-a, sa istog mesta gde sam prema viziji…
Nikada u svome životu nisam čuo za Milltown. Sedeo sam ovde sa gos.
Wright-om,  još  jedan čovek koji  sedi  ovde.  Bio  sam u svojoj  maloj
crkvi. Mnogi od njih su bili… Nikada nisam čuo o… Video sam viziju.
Čuo sam jagnje kako plače: “Milltown, Milltown.” Nisam znao gde je
to. Otišao sam kod–izašao sam napolje i gos. Wright mi je rekao gde je
to bilo. I ja sam otišao tamo dole. Nisam znao šta da uradim. Nabavio
sam jednu staru kutiju i hteo sam sa nje propovedati na ćošku ulice. A
Gospod mi je rekao: “Idi gore na brdo.” Otišao sam a tamo je bila jedna
stara velika Baptistička crkva, a i ja sam pripadao Baptističkoj crkvi. I
rekao sam: “Pa, ima li tamo nekoga?”

“Ne,” rečeno je: “iskrsla je neka nevolja i više je ne koriste ni za
šta.”

Rekao sam: “Gospode, ako želiš da uđem u tu crkvu otvori vrata.”
I jedan čovek je naišao za par minuta i otvorio mi je vrata. Ušao
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sam i počela je služba. I dalje sam se pitao. I gos. Hall je naišao i ušao
tamo odmah prvo veče i bio je obraćen. On je sada tamo dole pastir.
Onda sam pomislio: “To nije jagnje.” A nakon nekoliko dana, neko mi
je rekao da je tamo neka dama pod brdom, jedna mlada devojka, koja je
primila  nekoliko  mojih  knjiga  i  čitala  ih  je,  a  umirala  je:  bila  je  u
krevetu devet godina i osam meseci. Otišao sam tamo dole i molio se za
nju;  za  nju  i  njenu  majku.  I  gledajte–čujte  ovo:  Otišao  sam napred,
izašao napolje i propovedao svoje probuđenje.
Dve ili tri nedelje kasnije, vratio sam se nazad i održao još jednu službu.
Ona je želela da se krsti. Ona uopšte nije izlazila iz kreveta. A ja sam
pošao kući sa gos. Wright-om koji sedi ovde, da bi večerali, nakon što
sam imao službu krštenja. Ona je plakala celi dan. Ona je videla ovu
devojku  Nail  ovde;  možda  je  i  ona  ovde  večeras  u  zgradi,  iz
Metodističke crkve gore kod–zaboravio sam ime tog mesta, ovde gore
iznad Salem-a. Bila je hroma u svojoj desnoj–desnom stopalu i levoj
ruci;  artritis  je  nju  doveo ovde  gore.  I  bila  je  isceljena  momentalno
putem vizije.
Vidite, to nije ono što ja činim; već to je ono što On meni pokazuje. Ja ne
mogu činiti ništa. Ono što mi On kaže, ja jednostavno idem i to kažem, i
činim to onako kako mi On to kaže. Ovde je moja vlastita majka koja leži
i umire; a ja ne bih mogao reći ništa dok mi On to ne kaže. Razumete?
Koliko vas to sada razume? To nisam ja; to je Bog. Ja ne mogu činiti ništa
dok mi On to ne kaže. I onda, to je ono što mi je Anđeo Gospodnji rekao
kada se sreo sa mnom tamo kod Green’s Mill-a. Rekao je–ja sam rekao…
On je rekao: “Ti trebaš da doneseš ovaj dar ljudima celog sveta; i molićeš
se za kraljeve i velike ljude.” Pogledajte samo to.
Ja sam rekao: “Ooo,  ali  ja sam neobrazovan,  Gospodine.” On je bio
Čovek, ne samo neka senka. On je bio Čovek, težine otprilike nekih
devedesetpet kilograma, ima je tamnu kosu do ramena, i imao je ovako
prekrštene ruke. Rekao je: “Ti si se rodio zbog ovog razloga.”

A  ja  sam  rekao:  “Gospodine,  oni  mi  neće  verovati;  ja  sam
neobrazovan.”
On je rekao: “Kao što je to bilo sa prorokom Mojsijem, On mu je dao
dva znaka da bi potvrdili njegovu službu, tako će i tebi biti dana dva
znaka.” I rekao je: “Jedan će biti da ćeš uhvatiti osobu za ruku, i nećeš ti
govoriti,  već  ću  Ja  govoriti  kroz  tebe  i  rećiću  ti  šta  nije  u  redu  sa
pacijentom. A sledeća stvar će biti, da ćeš ići kao Učitelj, i rećićeš im o
stvarima koje su oni učinili  u svojim životima koje su donele sve te
prepreke i prouzrokovale loše stvari, kao što je naš Učitelj  to činio.”
Dakle, bilo mi je teško da stanem pred moje prijatelje u Džefersonvilu, i
okolo, i izreći po prvi put jednu takvu izjavu.
No kada je gospođica Margie Morgan, prva koja je ušla unutra, a ležala
je tamo toliko bespomoćna, rak ju je skroz pojeo, a oni su je vodili na
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zračenja, a lekar je rekao da se rak obavio oko njenih creva kao što se
koren oko drveta, kada se obavije. I tamo je ona bila ležeći tamo. I ja
sam otišao dole, uhvatio je za ruku, i pustio sam je. Pogledao sam na
nju, a Duh Gospodnji se spustio dole, i rekao joj je da će živeti, i ovde je
ona.  To je  samo jedan od hiljade primera:  ljudi sa psihijatrija  i  tako
dalje. On je to obećao. On će to učiniti. On je Bog.
I  tamo dole u Milltown-u tog dana,  otišao sam do gos.  Wright-a na
večeru. I tamo on sedi, upravo tamo. I on… Rekao sam: “Brate Wright,
moram otići gore na planinu da se molim.” I ja sam se popeo gore, tamo
gore i  kleknuo u žbunju, i  molio sam se, a čičkovi su me bockali.  I
izgledalo je da ne mogu prestati sa molitvom. I čuo sam kako zvono za
večeru  zvoni,  i  znao  sam da majka  Wright  želi  da  dođemo.  Ja  sam
upravo nastavio da se molim i da se molim. Rekao sam: “Gospode, šta
želiš da ja učinim?” I iznenada, došlo je to Svetlo, došlo je tuda kroz
žbunje i zasijalo na mene; i čuo sam glas kako kaže: “Idi prema Carters-
ovima.” To je bilo dovoljno.
A oni su organizovali lov za mene. I ja sam skočio preko ograde i trčao
sam prema kolima, i završio sam u rukama gos. George Wright-a, koji
je tamo stajao. I on i gos. Brace, čovek iz Teksasa, upravo je došao. A i
njegova žena je bila isceljena. Oni su želeli… Rekli su: “Hoćete mi reći
da  će  Georgie  Carter  biti  isceljena?”  Pa  njene  noge  su  bile  kao
čačkalice, i to ovde gore kod njenih kukova.
Rekao sam: “Ona će biti isceljena u narednih trideset minuta. Ako to ne
bude tako, onda me obeležite kao lažnog proroka i recite da ne znam o
čemu pričam.” Ušli smo u kola. A u isto vreme njena majka je postala
toliko ozbiljna. Njena malena devojčica je plakala. Ona je sedela i ležala
tamo  pored  svoje  kćeri  devet  godina  i  osam  meseci  sve  dok  nije
pozelenela. I tako, ona je ušla unutra, molila se u sobi i molila Boga šta
se desilo, da sam ja došao u zemlju i izjavio u vezi devojke, odnosno –
devojka je bila skroz uznemirena i tako dalje. I ona je tvrdila da je imala
viziju  kako  neko  dolazi;  ona  je  mislila  da  je  to  bila  njena  kći,  do
sledećih vrata, kako dolazi dole.
Ona je pogledala i bio je to Isus koji je tamo stajao, jedna senka na zidu.
On je rekao: “Ko to dolazi?” A ona me je videla kako izlazim iz kola sa
ovom istom Biblijom kako sam je prislonio uz srce, i videla je moju
slabašnu kosu, i rekla je da je znala da sam to ja koji dolazim, rekao je:
“Ko je to?” I ona je skočila i potrčala da kaže Georgie u vezi toga, i čim
je stigla u sobu, vrata su se zatvorila, i ja sam išao prema kolima. Bog
deluje sa obe strane linije. On je uvek na vreme.
Ušao sam u sobu pod pomazanjem Svetog Duha…?…tamo skroz gde se
devojka nalazila, položio sam ruke na nju. Rekao sam: “Georgie, sam
Isus Hrist koga ti voliš mi se pojavio, tamo daleko, kod gos. Wrightovih
i rekao mi je da dođem i da položim ruke na tebe i da ćeš ozdraviti.
Ustani u Ime Isusa.” A nije imala dovoljno snage čak ni da…
Nisu  mogli  staviti  čak  ni  pelene  pod  devojku;  morali  su  koristiti
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presvlake koje se izvlače. Eno tamo je njena majka. To je tačno. A ona
je bila u tako teškom stanju, a tamo su mi oni pokazali njen krevet kada
sam bio tamo dole, i sva boja je bila zguljena s njega gde je ona držala
svoje ruke i plakala i molila na ovakav način ga držala i trljala, da je… I
čak nije mogla svoje ruke spustiti dole. A kada je trebala kašljati, ona bi
ovako, [Brat Branham to pokazuje – Izdavač.] (u neku vrstu posebne
čaše), kada bi je majka podigla.
Došao sam tamo pod Pomazanjem Svetog Duha i objavio isceljenje te
devojke. I u Ime Gospoda Isusa, ona je ustala odatle, i izašla je napolje,
i sela je, i blagosiljala travu i drveće i svirala klavir. I ovde ona sedi
večeras kao savršeni svedok. I Bog, pred kime sada ja stojim, sudiće mi
tog velikog dana, kada budem stao pred svakoga od vas, znajući da se
stotinama puta stotine te stvari događale, a još niti jedna od njih nikada
nije izneverila. A neće ni večeras. Bog me neće izneveriti dok ja stojim
ovde pred mojim ljudima gde sam odrastao. Znam da će On biti ovde da
se sretne sa mnom. To je tačno.
Da  li  je  ovo  svedočanstvo  istinito  Gospođo  Carter,  gde  god  da  se
nalazite? Ako ćete samo podići ruku, gde god se nalazili. Da–to je to;
podignite svoju ruku. Da… Gos. Wright, da li je svedočanstvo istinito?
Daaa. Ma gde, prijatelji? To bi mogle biti hiljade.

Gledajte sada. Ljudi dolaze. Ja ću se izvući sada malo da se molim par
trenutaka.  Želim  da  vi…  Koliko  vas  ima  svoje  molitvene  kartice?
Mislim da je–moj sin kaže da imaju od O. Ima ih na stotine. Neka se
prvih petnaest ili dvadeset poređaju ovde gore, i dođu preko podijuma, i
prema svom broju. Broj 1,  broj 2,   broj 3,   broj 4,  mi ćemo upravo
uzeti… Zato  što  nema  previše  mesta  za  stajanje.  Ko  ima  molitvenu
karticu broj 1, neka podigne ruku. Molitvena kartica 2, podignite ruku.
Broj 3, broj 4,  broj 5, samo se poređajte ovde na takav način, tačno–
tačno sve do kraja ovog reda ovde dole, dok klavir svira “Samo Veruj,”
ako želite. I hajdemo svi, radi promene stava, ustanimo sada i pevajmo
“Samo Veruj,” dok se vi ređate prema svojim brojevima; to je ta prva
grupa. A onda ćemo imate još jednu grupu samo za tren.

U redu dođite [Zajednica peva: “Samo Veruj.” – Izdavač.]
Hvala vam. Dok sada poginjemo svoje glave, ako želite, radi molitve.
Naš Nebeski Oče, mi Ti zahvaljujemo radi ove veličanstvene milosti; jer
Hrist koji je umro za nas umesto nas, nevini za krivog grešnika. Mi smo
nedostojni da dođemo k Tebi večeras, Oče, i moliti te ove fine stvari
koje  ćemo tražiti.  Bože,  nemoj  gledati  na  našu  nepravdu.  Gledaj  na
ožiljke Sina Božijeg na leđima. On je bio isečen radi našeg isceljenja.
Mi ne dolazimo po našoj pravdi, jer mi nemamo ništa da ponudimo, no
mi dolazimo kao vernici, Njegovi svedoci u ovim poslednjim danima.
Mi Ti zahvaljujemo za sve što si Ti učinio za čovečanstvo; za bolnice,
za doktore, i medicinske sestre, i mnoge velike lekove koje si nam Ti
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dao.  Gospode,  mi  Ti  zahvaljujemo.  I,  Oče,  neka  bi  tamo  po
laboratorijama svuda, neka bi uskoro našli neki lek protiv raka i srčanih
bolesti i tih velikih bolesti koje odnose tako puno ljudi. Mi se molimo za
njih, Gospode.
Dakle, večeras se ovde nalaze ljudi koji umiru. Ja–ja ne znam šta da
kažem Gospode, a ovde je... Ti si rekao u Svojoj Reči da je prorok bez
časti u svojoj postojbini. Gospode, hoćeš li to malo za mene uglancati
večeras? I neka bi Anđeo Božiji, koji me hrani sve dane moga života, i
koji  mi je pomogao kada sam bio mali dečak, trčeći okolo ovuda sa
jednom očevom cipelom i jednom maminom na sebi... Išao sam u školu
i to bez odeće... Ja Te volim. Jer idući u te mračne zemlje tamo u Africi,
hoćeš li doći Svome sluzi večeras i pomazati ga, Gospode za službu? Ti
znaš da ću dati svu slavu Tebi. To nisam ja, Gospode, već to si Ti, ja
sam tvoj predstavnik.
I sada, kao što si Ti njih sreo i u drugim zemljama i okolo, ovde oni
leže, Gospode, paralizovani, leže ovde na nosilima i ležaljkama, i sede u
stolicama.  Oni  su  ovde  sa  srčanim  tegobama,  rakom,  TBC,
pretpostavljam, i svakojakim bolestima. Ja ne znam niti jednog od njih.
Ti njih sve poznaješ.
Oče,  shvatam da je  Isus  isplatio  tu  veliku  cenu na  Golgoti.  A sada,
hoćeš li Ti poslati Anđela Božijeg na Svoga slugu, da bih ja bio u stanju
da putem vizije vidim te ljude koji će biti ohrabreni da veruju Gospodu i
budu isceljeni. Daruj to Gospode. Blagoslovi ih sada sve zajedno.
Oče, ja shvatam da je Isus isplatio tu veliku cenu na Golgoti. A sada,
hoćeš li Ti poslati Anđela Božijeg na svoga slugu, da bih ja bio u stanju
da kroz vizije vidim te ljude što bi ih ohrabrilo da veruju Gospodu i budu
isceljeni. Daruj to, Gospode. Blagoslovi ih sve sada zajedno.
Ja ću čekati na Tebe. Ja znam da si Ti ovde. Ti si rekao da ni vrabac ne
može da padne a da Ti o tome ne znaš. A Ti si toliko osetljiv da znaš
čak kada i vrabac padne i sve što padne. Koliko si Ti još više osetljiv na
te jadne hrome koji pate, ljude koji su vezani za krevet što su ovde. Budi
milostiv svemogući Bože, i pomozi mi sada. Ako ja govorim o Tebi, Ti
onda govori o meni, Gospode, da sam ja rekao istinu, hoćeš li, Oče? I
potvrdi  to  sa  znacima  i  čudesima;  jer  mi  to  tražimo  u  Ime  Tvoga
ljubljenoga Deteta, Isusa. Amen. Možete sesti.
I  dok  razmišljam  o  Njegovoj  dobroti  i  milosrđu…  Dakle,  prijatelji,
nešto  ću  vas  pitati  veoma  ozbiljno  (Tako  je:  “Samo  Veruj.”),
najozbiljnije što mogu…Dakle, ako… Dakle, nemam vremena da sve
ovo objasnim; vreme nam neće dozvoliti. Postoje stvari koje se dešavaju
a da niko o tome ne zna; to je između mene i Boga.
Ali postoji jedna stvar koju znam: da su bolesti posledica demonologije.
Ako ne znate na šta mislim… Kao Isus, kada je čovek bio gluv i nem,
lekari su rekli: “Dakle, njegove glasne žice su mrtve.” Rekli su: “Šta ih
je ubilo? Zašto to  onda nije ubilo njegovo celo telo?” Isus je rekao:
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“Kada gluvonemi duh izađe iz čoveka, on onda može i da čuje i govori.”
“Idite po celom svetu i propovedajte Evanđelje. Onaj koji bude verovao
i krstio se, spasiće se. Onaj koji ne veruje biće osuđen; a ovi znaci će
pratiti  one  koji  veruju.”  Da  li  je  to  tačno?  “Polagaće  svoje  ruke  na
bolesne; oni će ozdravljati. U Moje Ime, izgoniće đavole.”
Dakle,  ako  ste  ovde  kao  jedan  kritičar… Ako ste  kritičar,  upamtite,
dragi prijatelju, da sam ja na vašem mestu, ja bi Ga molio da me spasi
od toga, jer budite sigurni, da oni idu od jednog do drugog. Dakle, to je
istina. To je po Pismu, i to se ovde desilo pre nekoliko večeri. Ja sam
govorio. Imao sam jednu malu bebu a epilepsija nije htela da je ostavi.
Epilepsija je đavo.
Pogledajte Isusa, kada su oni došli tamo gore, i doveli su tog dečaka koji
je imao epilepsiju. On je rekao: “On ima đavola, i svremena na vreme
pada u vatru i tome slično,” a Isus je ukorio đavola, i slabosti dečakove
su nestale, ustao je i bio zdrav.
Pogledajte te momke koji su mislili pošto su videli Pavla kako izgoni
đavole,  čineći takva dela, i  oni su pomislili da i oni to takođe mogu
učiniti. Tako oni su otišli dole (Dela 19), i oni su rekli čoveku koji je
imao epilepsiju, prozvali su tog đavola i rekli: “Zapovedamo ti Isusom
koga Pavle propoveda, izađi napolje.”
Đavo je rekao: “Isusa poznajem, i Pavla poznajem, ali ko ste vi?” I oni
su i sami dobili epilepsiju. Vi morate znati o čemu govorite. Vidite? A
ovo uopšte nije tako.
Pre  izvesnog  vremena  kada  su  iznajmili  u  jednom  velikom  gradu
hipnotizera  da  dođe  i  da  me  hipnotiše.  Oni  su  išli  okolo  po  tim
armijskim kampovima i navodili dečake da laju kao psi. Čuli ste o tome.
I ja sam bio pred otprilike oko dvanaest hiljada ljudi. I osećao sam jedan
čudan duh dok je pomazanje bilo u toku: “Tamo je neki čovek koji bulji
u mene ovako.” I pogledao sam ponovo okolo, i video sam jednu grupu
momaka koji su ga unajmili da to čini. Rekao sam: “Zašto vam je đavo
stavio u srce da učinite ovako nešto?” I pre nego što je čovek napustio
zgradu, bio je paralizovan, i još uvek je i večeras paralizovan. Vidite?
Pokušavao sam učiniti da epilepsija napusti to jadno malo dete; a tamo
je bio jedan propovednik koji je sedeo tamo pozadi sa svojom grupom
ljudi:  njih  dvadesetosmoro,  koji  nisu  hteli  verovati  i  nisu  verovali  u
Božansko isceljenje. I nisam nikako mogao učiniti da to napusti dete.
Rekao sam: “Neko ovde ne veruje.” Pogledao sam pozadi; rekao sam:
“To je čovek tamo u sivom odelu, i čitava grupa ljudi sa njime.” Rekao
sam: “Pognite glavu, gospodine.”

A on je rekao: “Ja ne moram to učiniti.”
Rekao sam: “Vi ste…?…” Rekao sam: “Oče, nemoj ostaviti ovo nevino
jedno dete takvo zbog tog čoveka. Sotono, izađi napolje i ti imaš sada
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pravo.”  I  dvadeset  osam ljudi  je  palo  na  pod sa  epilepsijom upravo
tamo. To je istina. Vidite? To nije igranje crkve, prijatelji. Ako vi to ne
razumete, budite u poštovanju. Dakle, upamtite, vi grešite…?…
Ako ste u poštovanju, šta god vam kažem da učinite, vi to uradite, ali
nemojte se muvati okolo dok je zgrada–dok je služba još u toku. Ja ću
svakih pet minuta imati lični razgovor dok me momci ne udalje nazad,
ili tako nešto.
Dakle, kada Pomazanje dolazi, ja želim da vi ovo razumete. Ako me
vidite da se čudno ponašam, ja sam onda u podsvesnom stanju. To je
kada se to pomazanje spušta, to je onda još nešto što govori, nisam ja.
Neka to svaki čovek zasigurno zna. Dakle, budite samo u poštovanju.
Držite  svoju decu blizu sebe.  Budite što  tiši  možete dok se mi sada
molimo.
A sada, Oče, molim Te. Molim se u Ime Tvog Sina Isusa, da Ti sada
dođeš do svog poniznog sluge i da mi pomogneš, svemogući Bože, da
učinim Tvoju volju. A sada, približi mi se, Oče, i pomaži svog slugu i
prenesi me iz ovog–ovog čula koje je od ove egzistencije u sfere gde Ti
živiš. I neka ovo bude učenjeno u Ime Isusa Hrista, da bih ja mogao
znati bolesti i misli što su u umovima ljudi. A Ti si rekao: “Stvari koje
Ja činim, i vi ćete takođe, jer Ja idem k Svome Ocu. Još malo i svet Me
više neće videti, ipak vi ćete Me videti; jer Ja ću biti sa vama, čak i u
vama sve do kraja doba.” Ja Ti verujem, Gospode.
A sada dođi Gospode. Ukloni mene i postavi Sebe unutra, da bi dela
Božija mogla biti učinjena ovde u ovome gradu. Seti se, kada si Ti išao
u Svoj grad, oni su rekli: “Mi smo čuli kako On čini te stvari na nekom
drugom mestu. Hajde da Ga vidimo kako ih ovde radi.” I On se čudio
njihovoj neveri. Oni su rekli: “Ko je ovo, drvodeljin sin?”
Onda si Ti rekao: “Prorok nema časti samo u svojoj postojbini.” No,
Oče, ovi ljudi ovde me vole.  Oni veruju. I pomozi večeras,  jer ja to
molim u Ime Tvoga Sina, Isusa. Amen.
Dakle, ako bi hteli, neka samo orgulje i–ako biste hteli, nastavite tiho
svirati.
Dakle,  vama  ljudima  koji  su  u  ovom  pravcu  a  bolesni  su,  svezani,
namučeni, i nemate molitvene kartice i tako dalje, dakle, vi pogledajte
ovamo. I vi gledajte ovamo i verujte od sveg srca, i prihvatite priču koju
vam ja govorim.
Molite se Ocu na ovaj način: “Gospode Isuse, znam da si Ti obećao ove
stvari u poslednjim danima. A ovde je naš brat. Mi smo odrasli sa njime.
I  mi  znamo  da  je  on  samo  jedan  čovek,  jedan  jadan  neobrazovani
momak, ali mi verujemo da se Ti baviš sa njime, i ja verujem da je on
rekao istinu.  Dakle,  ako je on rekao istinu,  Ti  mu govori  i  neka me
prozove i kaže mi šta nije u redu samnom i šta ja…tako dalje, sve što bi
mogla biti  prepreka.” I  tražite to,  i  gledajte kako se onda Sveti  Duh
kreće po publici, svugde po zgradi. On će to učiniti. I onda, ako ste vi
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sumnjalica i nevernik, posmatrajte kako To postupa na isti način.
U redu. Dakle, budite u poštovanju, i molite se dokle možete. I dovedite
tog dragog pacijenta. Dođite damo…?…Da li ste svi ovde proverili te
kartice?  Vi  damo niste  bili  u  tim brojevima zar  ne?  Niste  uspeli  da
stignete  dalje  u  redu?  Gledajte.  Rećiću  vam šta  vi  svi  da  radite:  Vi
počnite da se molite i verujete. Hoćete li to učiniti? Hoćete li se vi tamo
moliti i verovati? Hoćete li učiniti ono što ja tražim? Hoćete li vas dve
dame  ovde,  i  vi  tamo,  i  vi  tamo,  vi  se  samo  sada  molite  i  tražite
govoreći: “Gospode, Ti ćeš mi pomoći.” I ako će Bog govoriti i pomoći
vam, damo, hoćete li verovati Njemu, zar nećete, na ležaljci, i vi ovde
na  drugoj  ležaljci?  Vi  svi,  hoćete  li  verovati  od  sveg  srca?  Mala
devojčica ovde…
Dame, ja ni jednu od vas ne poznajem. Nikada vas nisam video u svome
životu, koliko ja to znam. Vi ste sve strankinje za mene. I tamo pozadi,
vi koji nemate molitvene kartice i tako dalje,  ja vas ne poznajem. Ja
ovde  ne  poznajem niti  jednu osobu.  Mislim da  poznajem ovu damu
ovde. Mislim da je ona iz Tenesija. Mislim da ste bili isceljeni, ili šta
god, vaša mala devojčica ili tako nekako, jednom na skupu, nije li tako?
Prepoznao sam je.
I ovde kroz red, nikoga ne prepoznajem. Znam ovu damu što ovde sedi;
ona je medicinska sestra…?…Tako je. Vi ste sa njome. U redu. U redu,
gospodine. Dakle, mislim da je to to.
Dakle, tamo gore u galerijama, na balkonu rađe, samo verujte i uzdajte
se. Dakle, verujte od sveg svog srca. Neka upravo sve oko vas izgubi
značaj. Samo recite: “Sada ću sve da odložim, i posmatraću.”
Dakle,  ako  sam vam ja  rekao  istinu,  Nebeski  Otac  će  govoriti  kroz
mene. Ako vam nisam rekao istinu, onda On neće imati ništa sa mnom.
Da li je to pošteno? To je pošteno. Dakle, neka Nebeski Otac, kome se
ja molim u Njegovo Ime, dođe i potvrdi ono što sam rekao da je istina.
Ja sam upravo malo nizak i mikrofon mi je visok. Ja ne znam kada sam
ja–gde se nalazim kada to činim već toliko puno puta, kada To dođe na
mene.
Koliko vas zna da je to po Pismu? Daniel je video jednu viziju; i bolela
ga je glava mnogo dana. Da li je to tačno? I Isus, kada je žena dotakla
Njegove haljine, On je rekao: “Osetio sam da je sila izašla iz Mene.”
Postao je tako slab, ležao je na leđima u čamcu i nije čak ni znao da je u
toku oluja. Dakle, budite u poštovanju.
Dakle,  ti  si  pacijent,  nisi  li  damo? U redu.  Dakle,  ja  samo želim da
govorim. Možete li čuti moj glas, tamo pozadi, do ovde gde sam ja? U
redu. A sada neka svako bude u poštovanju.
Dakle, verujem da ste stranac za mene, damo. Ja vas ne poznajem. I ja–
ja te nikada nisam video u životu. Tako onda, mi smo večeras potpuni
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stranci. Dakle, naravno, vi ste sada imali veoma neobičan osećaj. Dakle,
to vam neće nauditi. To je samo pomazanje koje je došlo na mene. A vi
mi verujete. Vidite? Vi mi verujete, zato što osećam da je to dobrodošlo
(Razumete li?), i znam da ste vernik. Dakle, to vas neće povrediti; To je
da–To je da bi vas iscelilo, da bi ozdravili.
Dakle, ako postoji nešto u vašem životu, ili što se vas tiče, što ja–što ja
ne bih–ne bih znao, nema načina da ja to znam, osim ako bi mi to bilo
otkriveno  putem  Duha.  Da  li  je  to  tačno?  To  mora  onda  biti  Taj
natprirodni.
Dakle,  ako smo mi stranici,  podignite ruku tako da bi ljudi to mogli
videti. Mi ne znamo… I jedino što vi sada znate, da je tu jedan pravi, na
neki  način  svet,  smirujući  osećaj:  To–to–to  je  na  neki  način  osećaj
zadovoljstva. Ako je to istina, tako da bi ljudi to mogli videti, pod…?
Tačno.
Dakle, šta je To publiko, To se sada kreće prema dole, Gospod Isus,
Duh  koji  je  bio  na  Njemu.  I  moje  telo  se  sada  sklanja  u  stranu
(Razumete?), ili moj život. Dakle, izgleda kao mlečna boja preko čitave
publike. Razumete? Dakle, ja ne znam da li vam mogu više govoriti ili
ne. Dakle, to je za sestru. Dakle, želim da vi ovo razumete, damo, da je
to zaista samo Duh Gospodnji. I sada, dok je Isus bio na zemlji bilo je
tako isto, na isti način, isto delovanje. I to nisam ja. On je rekao: “Svet
Me više neće videti nakon izvesnog vremena; no vi ćete Me videti, jer
Ja ću biti sa vama; čak i u vama, sve do kraja sveta.”
Dakle, ono što ja pokušavam sada da učinim, je samo da kontaktiram
vaš duh. Razumete? Vi ste ljudsko biće. A On je pričao sa ženom kraj
bunara,  rekao  je:  “Hajde  daj  mi  da  pijem,”  samo  da  bi  započeo
razgovor. A onda joj je On rekao upravo tačno šta je bio problem sa
njome. Da li je to tačno? Dakle, ako je Duh večeras ovde, To može i sa
vama da učini to isto.  Da li je to tačno? Dakle, nije li  On predivan?
Predivni Hrist, nije li On? Ja Ga volim, damo, od sveg srca. Ja Ga sada
volim. I učinio sam–znam kada idem tamo u te mračne zemlje, da će
navaliti na mene vračari i magovi, ali znam kome sa verovao, i uveren
sam da je On u stanju da sačuva to što sam Mu ja predao do tog dana.
Da, gospođo. Sada, vidim, stojeći pred vama, da ste imali operaciju, zar
niste?  Imali  ste  operaciju  pre izvesnog vremena.  Bilo je  to  godinama
ranije; bilo je to radi tumora. A taj tumor je bio na licu, tako verujem. Da
li je to tačno? Video sam hirurge dok su operisali. Taj tumor se ponovo
vratio. Nije li to tačno? Je li to istina? U redu, sada ste isceljeni; možete
otići sa podijuma i biti zdravi. Bog te blagoslovio sestro.
Još nešto sam ovde primetio, vi ste se molili, zar ne? I vi niste nikada–i
u vašem životu, vi niste imali to zadovoljstvo da bi živeli onako kako
ste oduvek želeli da živite. Da li je to tačno? To će vam biti darovano
sestro. I vi idite dalje; vi ćete biti u redu. Video sam kako se moliš i ja
sam znao; vi ste se molili kraj stolice, i da… Bog te blagoslovio, idi
sada.
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Recimo: “Slava Bogu.” To je nju napustilo. Možete je pogledati. Ona je
u redu. Ona je dobro.
Moj Bože, blagoslovljeno neka je njeno malo srce; donesite je. Dođi
draga.  Da  li  ima  molitvenu  karticu?  Zdravo  draga.  Gde  je  majka?
Majko,  nemoj  plakati.  Želim da  pogledaš  ovamo ka meni.  Da  li  mi
veruješ  kao  Njegovom  proroku;  kao  Božijem  proroku?  Mi  se  ne
poznajemo; ne poznajem ni dete; nikada je nisam video. Ali to dete ima
srčane tegobe. Nije li to tačno? Rođeno je sa srčanom manom. Rođena
je u takvom stanju. Da li je to tačno? Čuo sam doktora kako je to rekao,
da jeste. Dakle, ti si se molila. I kada si čula da ću ja održati ovaj skup,
rekla si: “Ako samo uspem doći do brata Branhama, i da se on moli za
nju, ozdraviće.” Da li je to tačno? Ja ne čitam tvoj um. Već ti govorim
ono što si ti učinila. Da li je to tačno? U redu donesite mi to dete.
Svemogući  Bože,  Autore  života,  i  Darodavče  svakog  dobrog  dara,
blagosiljam ovo dete  u  Ime  Tvoga Sina,  Isusa,  da–ojačam veru  ove
majke; neka bi dete odavde otišlo zdravo. U Ime Isusa Hrista, molim se
da ova srčana mana napusti dete. Amen.
Nemoj brinuti o svome detetu. Tvoje dete će biti u redu. Uzmi ga sada.
Recimo:  “Hvala  neka  je  Bogu,  koji  nam  daje  pobedu  kroz  našeg
Gospoda Isusa Hrista, koji Ga je podigao iz mrtvih.” Dakle, On je ovde
da bi iscelio i ozdravio.
Dakle,  u  redu,  dovedite  damu  ovamo.  U  redu.  Neka  svako  bude  u
poštovanju. Dakle, ako ćete primetiti, publiko, izražaj na licima ljudi,
kako se približavaju podijumu. Vidite li šta je to? Ako biste samo mogli
osetiti šta je ovo sada.
Koliko vas je videlo sliku Toga, tamo gde su to fotografisali? Hajde da
vidim vaše podignute ruke.  A George J.  Lacy i  FBI,  i  svi  oni  su je
ispitali.  To  je  blizu  nas  upravo sada ovde.  To  je  ono što  je  sa  tom
damom. Ona to oseća. Dakle, ima nešto što nije u redu sa njom. Osećam
kako se to kreće protiv mene (Vidite?), upravo kao kada ide neki mračni
oblak: “Fijuu, fijuuuu, fijuuuu.” [Brat Branham pravi zvuk duvanja –
Izdavač.] Dakle, šta je to, ja ne znam. Dakle, želim samo da pogledate
ovamo, samo na tren, damo. Dakle, pokušajte biti upravo najmirniji što
to  možete.  Razumete?  I…  Dakle,  mi  smo  stranci,  tako  mislim.  Ne
poznajem vas. Ne verujem da sam vas ikada video.Tako onda, mi smo
onda potpuni stranci jedno drugom. [Dama govori bratu Branhamu –
Izdavač.]  Da.  Dakle,  ovde  nema  ničega  što  bi  vas  povredilo,  damo.
Dakle,  vi–želim da pogledate  ovamo prema meni.  Samo gledajte  ka
meni i verujte od sveg srca i bićete isceljeni. Da li verujete? U redu.
Ako bih ja znao da je nešto pogrešno sa vama, to bi onda moralo doći
od  Nebeskog  Oca.  Da  li  je  to  tačno?  Dakle,  budite  samo  sada  u
poštovanju. Jer vidim da kašljete, no to je samo golicanje u vašem grlu.
Dakle,  to nije vaša nevolja. Vidim vas kao… Ooo, da, vi ste upravo
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imali opera… Ne, upravo su vas pregledali, i vi imate–dobili ste rak. A
rak se nalazi na materici. A doktor je rekao da ne postoji ništa što bi za
vas moglo biti učinjeno. I sada to–postoji samo jedna nada koju imate, i
ona je u Isusu Hristu. Da li je to tačno? Da li su te stvari istina koje su
bile rečene? Onda, hoćete li verovati ako Ga ja budem molio da ćete
ozdraviti?  Hoćete  li  biti  kao i  gos.  Morgan i  oni? Publiko,  hoćete li
pognuti glave?
Naš Nebeski  Oče,  mi Ti  zahvaljujemo radi  Tvoje milosti.  I  ja  Ti  se
molim da Ti blagosloviš ovu ženu, koju ja blagosiljam u Tvoje Ime. I
neka bi sada Tvoj Duh došao na nju. Ona želi da živi. I ja se molim za
taj blagoslov. I neka taj zli  demon raka napusti tu žene; u Ime Isusa
Hrista,  Božijeg  Sina.  Amen.  Bog te  blagoslovio  sestro.  A sada idi  i
svedoči o svom isceljenju, i slavi Ga od sveg srca.
U redu dovedite tu damu? Kako ste damo? Da li verujete od sveg srca?
Vi  ste…  Imali  ste  jedno  zaista  čudno  osećanje,  zar  ne?  Posebno  u
kasnim satima popodneva.  Vidim da postaješ  na neki  način utučena,
osećaj zabrinutosti. Ti si nervozna i to je problem sa tobom. To je zbog
vremena  menopauze.  To  je  promena  životne  dobi.  Ti  imaš  zaista
zabrinute misli.
Pre nekoliko dana, kada si čula za ovaj skup, rekla si Bogu da ako ti
pusti  da  dođeš  ovde  gore,  i  da  bude  moljeno  za  tebe,  da  ćeš  biti
isceljena. Da li je to tačno? Ti primaš nekakve injekcije zbog toga, zar
ne sestro? Da, vidim ih kako ih primaš; vidim kako ih daju… Nije li to
tačno? Da li sam ti rekao istinu? Da li veruješ da to dolazi od Boga?
Dakle,  ako  sam ti  rekao  šta  je  bila  istina,  onda kroz  Duha Božijeg,
rećiću ti šta je sada istina. Idi odavde, i budi stvarno sretna. Bićeš dobro,
zato što te je Hrist blagoslovio, i ti ćeš biti zdrava. Bog te blagoslovio
sestro. Da, gospođo.
Možemo li reći: “Hvala neka je Bogu.” Možda vam to ne deluje baš kao
nešto posebno, ali šta da ste to bili vi? Verujte u Boga. Verujte Mu od
sveg srca i Bog će to ispuniti.
U redu onda, ta dama? Kako ste damo? Mislim da smo stranci jedno
drugom, zar ne? Gde je bio… Na kojoj ste to službi bili? U Lojevilu?
Bili ste u Auditorijumu Srednje Škole za Muškarce. Da. Mi smo imali
finu službu koliko se najbolje mogu setiti. Niste mogli dobiti molitvenu
karticu. No tamo – ali onda kada ste dobili ovu molitvenu karticu, koliko
ste samo sretni bili.  Vi… Rekli ste u svojim molitvama, da ako biste
mogli stići u molitveni red, da će vas Bog onda ozdraviti. I vi se sada
pitate šta ću ja reći. Vi imate srčane tegobe. Nije li to tačno? Imate srčanu
tegobu; to je uvećano srce. Onda vi takođe–vi… Zar nemate i problema
sa mokraćnom bešikom, nije li to na neki način… Zar nemate kamičke u
mokraćnoj bešici? Da li je to tačno? Idite svojim putem i budite zdravi,
sestro; u Ime Gospoda Isusa, neka bi On ovo darovao.
Recimo: “Slava neka je našem Gospodu.” To vam može delovati veoma
neobično, ali to je ta ista stvar bila i sa kongresmenom Upshaw. Ovde je
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On. Njegova Prisutnost je sada ovde. On sve zna, i On može sve učiniti.
Damo, da li to verujete? Verujete? Da li verujete u to, damo? Verujete
od sveg srca, verujete li? A šta je ovde unutra? Želim da se sada molite.
Nastavite se moliti. Verujte od sveg srca.
U redu damo, dođite. A sada, neka svako bude u istinskom poštovanju.
Ja verujem Bogu, mogli bismo dospeti u ovaj red hromih ljudi, veoma
brzo.
Kako ste damo? Da li verujete od sveg srca? Verujete? Verujete li da će
vas Bog ozdraviti? Vi biste voleli da se ta stvar sa astmom završi, zar
ne? Da. Zar ne biste voleli… Idite onako kako ste verovali i biće vam. I
neka vas Bog blagoslovi. To je bilo zaista…
A sada,  samo za trenutak. Neka svako bude u istinskom poštovanju.
Svako u poštovanju. Neka dama dođe.
Neko se ovde moli. Izgleda da vas nešto vuče. To postaje slabo.
Kako ste damo? Vidim da ste vi vernica. Dakle, to ljupko osećanje…
Ako bi naš Gospod Isus bio ovde, on bi ti mogao reći šta nije u redu sa
tobom. On bi ti mogao pomoći, zar ne? Dakle onda, ako bi On bio–ako
bi On stajao ovde, On–jedino što bi mogao da učini je da kaže šta nije u
redu sa vama ili o nečemu što vas ometa. Nije li to tačno? Razumete?
On  bi  mogao–On  je  već  načinio  pomirnu  Žrtvu  za  vaše  isceljenje.
Dakle, pogledajte u ovom pravcu samo za trenutak. Da li biste želeli biti
slobodni  od  te  nervoze? Voleli  biste?  Podignite  ruku ovako i  recite:
“Hvala  Ti  Gospode.”  A sada idi  svojim putem i  budi  zdrava u  Ime
Gospoda Isusa. Bog te blagoslovio sestro.
Recimo: “Slava Gospodu.” Da li Ga ljubite? On je sada ovde. Sestro,
prestanite se brinuti u vezi vašeg dečaka, vi tamo nazad. On će biti u
redu. Mali dečak koji je bio pregažen, on će biti u redu. Otac je prešao
preko deteta. Razumete? U redu, samo se nemojte sada plašiti. On će
biti u redu. Svako neka bude u poštovanju.
U redu, dođite, damo. Da li mi verujete da sam Božiji sluga? Verujete?
Da li verujete da je – Isus koji je nosio Goolgotski krst stoji sada prisutan
i to ovde na podijumu da bi vas ozdravio? Verujete li? Jedno vreme ste
bili veoma slabi, zar ne? Da, gospođo. U redu, da li želite da se završi sa
tom astmom koju imate? Dođite ovamo samo za tren. Oče, ja blagosiljam
ovu ženu u Ime Tvoga Sina, Isusa, da bi ona ozdravila. Daruj taj fini
blagoslov, u Ime Isusa Hrista. Amen. U redu, damo, nemoj se više plašiti.
Idi svojim putem i raduj se. Hrist te ozdravlja.
Recimo “Slava Gospodu.” Da li Ga volite sada od sveg srca? Sada se
puno drugačije  osećate,  zar  ne?  Vidiš,  ta  nervoza te  je  napustila,  ta
napetost. Dakle, često oni govore nervoza: “Dođi malo sebi.” Vidiš? To
se više neće dešavati. To je nešto što je to prouzrokovalo. Dakle, kada
ste ovde malopre stajali, bio je to kao jedan mračni oblak koji je išao na
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mene,  idući:  “Fijuuuu,  fijuuu.” [Brat  Branham pravi  zvuk duvanja –
Izdavač.] A sada je to otišlo od tebe. Ti si sada u redu. A sada idi, i neka
Božiji mir bude na tebi, jer ti ćeš biti dobro.
U  redu,  neka  svako  bude  u  poštovanju  i  donesite  tu  bebu.  Kako  si
majko? Milosti Božija, pogledajte bebu. Ti si veoma bolesna, zar ne?
Da, gospođo. Da, gospođo. Da li verujete da će je On učiniti zdravom?
Da li čuje? Na kom je to uhu bilo damo? Da li verujete od sveg srca?
Dođite ovamo samo za trenutak. Milostivi Nebeski Oče, dolazim u Ime
Tvoga Sina, Isusa, kao Tvoj sluga, i molim se za oslobođenje ove žene.
Daruj  to,  svemogući  Bože. Neka bi ona išla odavde kao normalna,  i
zdrava osoba, u Ime Isusa Hrista. Amen.
Da li me sada razumeš kako treba? Čuješ me? Koliko si dugo bila u tom
stanju? Da li si sada dobro? Možeš li dobro da čuješ? Sve je to otišlo. Ti
si  sada isceljena. Možeš ići  sada svojim putem i radovati  se.  Bog te
blagoslovio sestro. Recimo: “Hvala Bogu.” Ta mala žena…Da. U redu.
Budite svi u poštovanju.
U redu,  dođite  damo.  Amen.  Nemojte  se  plašiti.  Samo verujte.  Naš
Gospod je ovde da bi vas ozdravio. Ti si ipak veoma plašljiva. Nešto
nije u redu. Ja ne… Da znam: rak. Da li to znate? Vi ste uplašeni da će
vas on ubiti. Verujte Bogu. Vi ste sada u Njegovom Prisustvu, sestro.
Jedina  stvar  koja  ti  ikada može pomoći–od koje  jedino  možeš  imati
koristi, vi sada stojite u blizini Toga; ne mene, ja sam vaš brat, već To
što znate da stoji blizu vas. Vi ste toga svesni, niste li? Vi znate da je
tamo nešto.
U  redu,  dođite  ovamo  na  tren.  Želim  vam nešto  pokazati.  Želim  da
pogledate na moju ruku. Izgleda poput obične muške ruke, zar ne? Želim
da vam pokažem kako utiče rak na nju. Stavite svoju ruku na moju. A
sada je pogledajte. Vidite li te male bele stvari kako cirkulišu po mojoj
ruci? Ja bi to nazvao vibracije raka. Želim da publika pogleda na to.
A sada gledajte ovamo. Želim da skloniš ruku. Pogledaj sada moju ruku.
Vidite? Ja sam stavio ruku na njenu. Stavite ovu drugu ruku preko nje
sestro. Dođi ovamo Bili. Znam da je sa tobom sve u redu. Dotaknite
ruku mog sina ovde. Ja ću staviti–pogledajte sada na moju ruku; upravo
normalna kako i kod ma kog drugog čoveka. Da li je to tačno? A sada,
vidite ovo. Staviću moju ruku na njenu. A sada stavite svoju levu ruku
na nju. Promenite sada ruke, sestro.  A sada stavi ovu ruku na moju.
Gledajte sada ovo. Razumete li šta sam hteo reći? Dakle, postoji nešto
za šta vi znate da je to tamo. Dakle, verujem da vam je u viziji bilo
rečeno da je to bio rak.
Dakle, vidite, u vama je jedna sila. Drugim rečima, to je izraslina, jedan
život. Dakle, kada ste bili rođeni, vi ste bili samo jedna mala klica u
materici svoje majke. I vi ste počeli da se izgrađujete–da se izgrađuju
ćelije,  i  rodili  se  kao  jedno  dete,  a  sada  ste  tu  gde  jeste:  to  je
umnožavanje  ćelija.  Da li  je  to  tačno?  Dakle,  tamo je  još  nešto  što
takođe umnožava svoje ćelije,  što  je  zvano rak.  To ima život,  jedan
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drugačiji život od tvoga. To je u vama, proždirući vas. Dakle, taj život
tamo unutra, i ja budući pomazan, i vi ste… Vi znate da se nešto dešava,
zar  ne?  Dakle,  gledajte  ovamo  kada  stavljate  svoju  ruku  na  moju,
posmatrajte  rezultate  toga.  Dakle,  Isus  je  rekao  ovde  u  Bibliji:
“Polagaće ruke na  bolesne.”  Da li  je  to  tačno.  To je  ono što  je  On
mislio. Dakle, vidite li? Dakle, kada ja sklonim vaše ruke, pomerite ih.
Gledajte ovde. Stavite moju ruku na nju; nema razlike. Dakle, publiko,
da li ste to videli.
Dakle, ja ne mogu učiniti da to napusti ženu. Znam šta ona ima. Dakle,
tamo unutra  je  jedan  život;  jedna izraslina,  maligna.  To će  joj  uzeti
život, ako nešto ne… Dakle, jedina stvar koja bi se mogla desiti, bila bi
kao kada biste uzeli njen život iz nje, i njeno telo bi ovde palo mrtvo.
Ono bi i dalje bilo ovde ali ne bi bilo aktivno. No konačno bi počelo da
se raspada i nestalo. Dakle, ako život izađe iz raka, rak tada umire. Žena
će biti u redu u narednih sedamdesetdva sata, a onda kada bi rak počeo
da se raspada, ili trune, onda nastupa propadljivost, a rak se nalazi u
njoj. Izraslina je mrtva, kao nekog tumora ili tako nešto, i komad tela. A
onda srčani tok–odnosno krvni tok to kupi i čini da ima groznicu i da
postane bolesna za nekih dvadesetčetiri sata, tako nešto, možda i malo
duže. I onda ona postane u redu.
No sada, gledajte ovde. Biblija kaže: “Na ustima dva ili  tri  svedoka,
neka se ustanovi svaka reč.” Da li je to tačno? Koliko vas kaže da je to
po Pismu? U redu. Žena je za mene stranac. Ne sećam se šta je bilo njoj
rečeno, jer to–ja nisam–ne–… No znam da je to bio rak. Ali ono što sam
rekao bila je istina, zar ne? Dakle, mi smo stranci i oboje smo ljudska
bića. A vi ste došli ovamo, i stavili ste ruku na moju. Dakle, kao prvo,
tamo je jedan svedok; a to je da sam ja rekao šta je loše ili šta je bilo
učinjeno, ili… To je bilo tako, zar ne? To je jedan svedok. Postoji još
jedan svedok da se tamo nešto fizički dešavalo, a što vi ne možete videti
svojim očima. Gledajte. Vidite li te male, poput bradavica kako iskaču
po mojim rukama. Vidite? Rekao bih, takođe i ženski problemi. Da li je
to tačno? Imate to već izvesno vreme. Uh-huh. Nikada vas nisam video
u svome životu i kako bih ja to mogao znati? Vi znate da je tu nešto
natprirodno, pomazanje je ovde, zar ne. Dakle, ako bih ja trebao uzeti
to–ako bi vas to napustilo, to bi onda prestalo. A ako ne prestane, ja ne
mogu učiniti da to ide. Ali da li mi vi verujete? Da li me prihvatate kao
Božijeg  proroka,  i  Isusa  Hrista  kao  svog  iscelitelja?  Da  li  biste  to
učinili? I da li verujete da sam vam rekao istinu?
Hajde  da  se  molimo.  Dakle,  publiko.  Imamo  posla  sa  jednim
tvrdoglavim slučajem raka. Da li će je napustiti ili  ne ja to ne znam.
Želim da ona gleda; želim da otvorite svoje oči, i  da gledate u moju
ruku. Ako bih ja stavio–želim da to zapazite damo. To nije kao što tamo
napolju neko misli. Nemojte misliti da je ovo mentalna telepatija. To
nije to. Dakle, izbacite to iz svoga uma (Razumete?), zato što to nije to.
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Da li mentalna telepatija pokazuje nešto kao što je ovo? Kažete: “Čitaš
ženin um.” To je tačno, ali ja nisam čitač uma. Isus Hrist čita umove
ljudi. Da li je to tačno? On je znao njihove misli. No, Isus je rekao….Da
li ste ikada videli nekog čitača uma da propoveda Evanđelje? Radeći ma
koje… Videli ste mali znak koji je postavljen ovde na ulici, naplaćujući
ljudima da bi se zaveli; ali Isus je rekao: “Po njihovim rodovima ćete ih
poznati.” Loše drvo ne može roditi dobar rod, a niti će dobro drvo roditi
loš rod. Da li  je to tačno? I to nije  mentalna telepatija,  sigurno nije.
Razumete?
Dakle, kao što sam to rekao damo. Vidiš, ti ne možeš… Vidiš, to nije na
mestu gde se nalazi tvoja ruka već to je svuda. Razumeš? Ali želim da
posmatraš moju ruku. Ako te to napusti, ja želim da ti veruješ. Ako te to
napusti, u redu. A ako ne, ti si…jedino što znam sestro, je da odvojim
mesto–budem miran pred Bogom, i da Ga sretnem u miru. Ako te to
napusti, ozdravićeš. Dakle, to je tvoja vera u Boga koja će to odlučiti. A
ja ću pomoći na način što ću se moliti i pratiti da vidim da li će te to
napustiti, da bi te ohrabrio. Razumeš? Ali to će se ponovo vratiti ako
budeš sumnjala. Ti moraš verovati. Upravo kao što je to i sa spasenjem,
ti moraš verovati da si spašen, i tako i da se ponašaš.
Ali neka sada svako pogne glavu. I ako neko ko sedi ovde teško može
da čuje, recite im da pognu glavu ovaj put, i ne podižite glavu dok vas
ne pozovem. Ja želim da dama, pacijent, gleda. Ti si ta koja ima rak.
Naš Nebeski Oče, Ti sve znaš i znaš da ja nisam ovde da pokušam od
ovog napraviti javni šou da bi pokazao Tvoje Božanske darove. No moje
srce  je  večeras uzbuđeno što znam da ovde u ovom gradu Tvoj  Duh
pomazuje Tvog slugu da bi video i znao ove stvari. A ovde sede moji
ljudi,  moja braća,  moja majka,  mnogi od mojih voljenih koji  se ovde
nalaze. Ooo, Bože, kako Ti ja samo zahvaljujem što si Ti uvek blizu.
I  sada,  ova  dama  je  došla  sa  rakom,  to  je  užasan  demon  koji  se
medicinskim imenom zove: rak. Ti bi to nazvao demonom, što to i jeste,
mučitelj njenog tela. Znajuće da joj je preostalo samo još malo života,
osim ako joj Ti ne pomogneš. Molim Ti se da budeš milostiv. Molim se
da ovoj ženi bude pokazano da vidi i fizičke rezultate, i kako moja ruka
opada i zamire, osećam kao da je utrnula ili tako nešto, na mestu gde je
sila neprijatelja koji je poslan da joj uzme život. Bože, imaj milosti. Ti
Sotonski  duše,  koji  si  svezao  tu  ženu,  u  Ime  Gospoda  Isusa  Hrista,
napusti je. Izađi iz nje.
A sada, svi sa pognutim glavama; ni ja nisam još otvorio moje oči, no,
damo, to se nije promenilo, zar ne? Ista je baš kao što je i bila. Rak je
još uvek tamo skriven. Dakle, ako imaš veru. Hajde da se molimo. Svi
sa pognutim glavama i nastavite se moliti. I gledajte.
Oče, molim se, da ako sam ja nešto pogrešio, hoćeš li mi oprostiti. A
ovaj neprijatelj pokušava da joj i dalje drži život. I dragi Bože, stojeći
tamo daleko, Tvoj Duh koji mi je došao to veče u prostoriji i rekao mi
da  idem  i  činim  ove  stvari,  i  da  ćeš  Ti  biti  samnom,  i  Ti  si  to
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blagoslovio,  Gospode,  i  dokazao da je  to  istina.  I  sada,  Gospode,  ja
ponizno dolazim u Tvoje Ime da molim ove blagoslove.  I  ja upravo
nisam… Hoćeš li,  Oče, i molim Te nemoj to držati protiv mene, što
pokušavam da ovo bude kao neki javni šou, već Gospode, blagoslovi
ovu dragu ženu i daj joj to veliko svedočanstvo, dok ona posmatra moju
ruku, u poštovanju, znajući da će njen život trajati svega još nekoliko
dana osim ako joj ti ne budeš pomogao. I da ona ode kući ohrabrena i da
bude  zdrava.  Blagoslovi  Tvog  slugu,  Gospode.  Ja  sam  svedočio  za
Tebe. A Ti si rekao: “U Moje Ime, oni će izgoniti đavole.” Pomozi mi
dok  ja  nastupam  napred,  u  duelu  vere,  da  izazovem  ovog  velikog
užasnog demona zvan rak, i  ja  dolazim kao predstavnik Imena Isusa
Hrista koji je umro na Golgoti. Izazivam te Njegovom smrću, i pozivam
se na dar Božanskog isceljenja koji mi je poslat po Anđelu, čega si ti
svestan, izađi iz žene; u Ime Isusa Hrista, napusti je. Držite svugde još
uvek pognute glave.
Dakle, damo, pre nego što otvorim oči, nešto se onda desilo, nije li?
Može svako podignuti glavu jer sam i ja to učinio. Nešto se dogodilo.
To… Ti si isceljena, damo; ti znaš kada te je to napustilo. Idi sada kući;
bićeš zdrava. Bog te blagoslovio. Recimo samo: “Hvala Bogu!” “Hvala
Bogu!” Dovedite ponovo damu samo na tren, ako želite, tako da…
Dođite  ovamo sestro.  Želim da  publika  sada pogleda na  moju  ruku.
Dođite ovuda okolo, da bi videli šta vam se desilo. Dakle, malopre kada
sam vas uhvatio za ruku, pa, veliki beli mladeži su poiskakali svuda po
mojoj ruci. A pogledajte je sada. Da li vidite? Dakle, nešto se desilo,
nije li? Šta se dogodilo? Ti si isceljena. Idi kući; budi sada zdrava sestro,
tvoja vera te je iscelila.
Recimo: “Slava neka je Bogu.” Biblija je rekla: “Ljudi su proslavljali
Boga  radi  tako  predivne…”  To  nisam  ja;  to  je  Gospod  Isus,  vaš
Spasitelj. On je ovde na podijumu. Potpuno isto delo koje je bilo i u
Pismu učinjeno je upravo ovde. Da li verujete vi u to? U redu. Verujte.
U redu. Dođi damo. Kako ste? Osoba veoma ljubaznog izgleda, vidim
da ste Hrišćanka. Kako bih znao da ste Hrišćanka? Sećate li se da je
Duh bio na našem Gospodu, i da kada je Filip došao do Njega da je
rekao: “Gle Izraelca, u kojem nema lukavstva.” Majko… On je rekao:
“Kako me Ti to poznaješ?” On je rekao: “Kada si bio pod drvetom.” A
ja te poznajem kada su ti rekli da imaš srčanu tegobu. Nije li to tačno.
Dakle, idi i budi zdrava u Ime Gospoda Isusa. Bog će te blagosloviti.
Bićeš…
Recimo: “Slava Gospodu.” Hajde da čujem publiku kako kaže: “Slava
Gospodu.” Slava Gospodu. To dobro zvuči.
U redu. Dođite sada, dovedite tu damu, ako želite. Kako ste sestro? Ti i
ja smo potpuni stranci, zar ne? Ja vas ne poznajem. Želim razgovarati s
vama samo na tren, nešto; vidim kako se to kreće preda mnom. Imate
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ženske probleme,  koje  su  prouzrokovale  vrelinu  (Da  li  je  to  tačno?)
od…?…video sam vas u prostoriji…?…Da li je to tačno? Da li su te
stvari istina? [Brat Branham govori nasamo sa njome – Izdavač.] Da li
je to tačno? Dakle, to niko ne bi mogao videti, samo svemogući Bog.
Nije li to istina? Podignite ruku ako je to istina. Samo svemogući Bog bi
to mogao znati, ono što je dami bilo upravo sada rečeno. Video sam šta
je radila i rekao joj to sada. Da li je to tačno, damo? U redu. Vi ste
isceljeni. Vi ste verovali. Možete ići i biti zdravi…?…
Recimo:  “Hvala  neka  je  našem Gospodu Isusu,”  svako  sada.  Amen.
Verujte u Boga; Bog će to ispuniti. Da li verujete? Naš Gospod Isus je
sada ovde.
Prijatelji, ja se plašim da vi niste svesni šta se ovde dešava. Sam Bog
večnosti; Bog koji je načinio nebo i zemlju; Bog koji je bio nad našim
Gospodom Isusom, koji Ga je podigao iz mrtvih, pomazao Ga je i On je
išao  i  činio  dobra  dela,  je  večeras  ovde  u  ovom  auditorijumu  u
Džefersonvilu u Indijani. On je sada ovde. Budite u poštovanju; verujte
od sveg srca.
U redu, dovedite damu. Svako u istinskom poštovanju. U redu dođite.
Vi ste ta dama, zar ne sestro? U redu, dođite ovamo za trenutak. Kako
ste sestro? Vernica, veoma ste svesni gde stojite sada. Dakle, To vas
neće povrediti. Razumete? To je za vaše dobro. Dakle, nešto nije u redu
sa vama.  Vi ste… Vidim kako prelazite  ulicu. I vi idete dole veoma
polako. Imate na sebi laganu haljinu, i pogrbljeni ste. To je artritis, nije
li, ili nešto…? Da li je to tačno? Artritis? Ustali ste jutros iz kreveta,
vidim vas kako se polako pokrećete,  zar ne? Jer vi jedva da možete
ustati.  Ali  vi  ste  verovali.  Da li  me prihvatate kao Božijeg proroka?
Podignite  ruke u Ime  Gospodnje.  Lupajte  svojim nogama gore  dole.
Artritis vas napušta; idite sa podijuma; evo vaše to–torbe. Recite hvala
Gospodu,  i  nastavite  dalje,  i  proslavljajte  Ga.  Recimo:  “Slava
Gospodu.” Sviđa mi se ovo, kada svako slavi Boga. U redu. Verujte.
Dođite damo. Kako ste damo? Vi pokušavate verovati, zar ne damo?
Dakle, verujte. Znam šta nije u redu sa vama, ali ako pribavite samo još
malo  više  vere,  bićete  u  stanju  da  ustanete  odande  i  da  odete  kući.
Razumete? Dakle, verujte.
Kako  ste  damo?  Vi  ste  ta  koja  je  došla  ovamo  kao  pacijent?  Ja…
Nemojte misliti da je to neobično… Vidim jedan sto kako dolazi pred
mene. Na njemu je hrana, a vi je odbijate. Imate probleme sa stomakom
što dolazi od kiseline, a čir koji je u stomaku je od nervoze, u učinio je
da vaša hrana bude kisela, i da imate kiselinu u stomaku, i tako dalje. Da
li mi verujete da sam Božiji prorok? Da li je to istina? Vi… Da li je to
tačno? Verujete li mi kao Njegovom proroku? Idite kući i jedite šta god
želite; Isus Hrist vas ozdravlja. Amen. Da. Bog vas blagoslovio damo.
Recimo: “Slava Gospodu!”
U redu, dovedite damu ovamo. Imajte veru u Boga. Nemojte sumnjati.
Kako ste sestro? Da li mi verujete kao Božijem sluzi? Ako sam u stanju
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da poznajem vaš život kroz Božijeg Duha, onda bi ja trebao biti Božiji
sluga. Da li verujete u to? I vi takođe imate problema sa stomakom. Vi
imate ženske tegobe takođe, zar ne? Nije li to tačno? Šta mislite da se
desilo? Bili ste isceljeni; idite sa podijuma; i budite zdravi u Ime Gospoda
Isusa. Nemojte više sumnjati niti se plašiti. Samo idite i verujte. Da li
verujete od sveg srca? Koliko vas tamo napolju verujete?
Jadna  stara  crnkinja,  koja  leži  na  nosilima,  i  drži  podignutu  ruku…
Tetka, da li verujete? Od sveg srca? Da li verujete da sam Božiji sluga?
Setite  se,  pre  hiljadudevetsto  godina,  dolazeći  i  vukući  se  ulicama
Jerusalima,  došao  je  stari  hrapavi  krst,  vukući  se  kroz  krvave otiske
stopala Onoga koji ga je nosio. Na Svom putu gore ka Golgoti, Njegovo
slabašno telo je  palo pod teretom kada je  Simon,  iz  Kirine,  naišao i
pomogao Mu da nosi krst.  On zna šta sa vama nije u redu. Da li  to
verujete? Da li me vi prihvatate kao Božijeg proroka? Da li mi verujete
da vam govorim istinu? Vi ste tamo sa srčanim tegobama. Da li je to
tačno? Da li verujete od sveg srca? Ako verujete, ustanite, i podignite
ono na čemu ste, i idite kući. Ustanite i nemojte sumnjati. Ustanite sada.
Tamo vi to imate u Ime Gospodnje.
A šta je sa tobom, damo, koja ležiš ovde na tim nosilima? Da li veruješ
od sveg srca? Dama, koja leži ovde na nosilima, šta vi mislite? Da li
verujete od sveg srca? Da li verujete Isusa Hrista, ustanite na noge i On
će vam dati snagu, i možete uzeti svoj ležaj i ići kući. Da li verujete?
Ustanite. Podignite je iz kreveta. Imajte veru. U redu. Evo je dolazi. U
redu. Pogrebnik može doći i uzeti ta nosila ili šta god da je to.
Šta vi mislite o tome, draga damo? Vi što ležite na nosilima, da li mi
verujete da sam Božiji prorok? Prihvatate me kao takvog? Ako sam u
stanju da vam kažem šta nije u redu sa vama, hoćete li mi verovati?
Problem  sa  mokraćnom  bešikom  će  vas  srediti.  Da  li  je  to  tačno?
Možete li me prihvatiti kao Njegovog slugu? Da li verujete da ono što
vam govorim je istina? Onda, u Ime Gospoda Isusa Hrista ustanite sa
nosila i idite kući. Ustanite na noge. Ustanite i nemojte ništa sumnjati.
Tako je;  pružite joj  ruku tamo,  neki od vas vratara.  U redu, verujte.
Gledajte  ovamo,  svaki  od  vas.  Budite  u  poštovanju  dok  oni  ustaju.
Pogledajte ovde. Da li vi nazad verujete? Neki od vas se mole.
Šta vi kažete damo? Vi što sedite tamo, sedite tamo i plačete i molite se,
teku  vam  suze.  Da  li  mi  verujete  da  sam  Božiji  prorok?  Vi  ste
opterećeni nervozom. Da li je to tačno? Ustanite samo za minut. Video
sam  viziju  o  vama.  Nešto  se  dešava.  Vidim  da  ste  nedavno  bili  u
saobraćajnoj nesreći. Da li je to tačno! Saobraćajna nesreća. Ako je to
istina, podignite ruku. Prihvatite Isusa Hrista koji vas je ozdravio. Idite
kući i budite zdravi.

Da li svi vi verujete? Da li ste spremni? Podignite sada ruke.
Naš Nebeski Oče, mi Te molimo sada, u Ime Tvoga Sina Isusa Hrista,
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da isceliš svaku osobu koja je upravo sada u Božanskom Prisustvu, da
oni budu potpuno zdravi. Sotona, napusti ovaj zbor. Izađi iz svake osobe
koja je ovde…?…


